

សូស្តី។ ដូច្នេះខ្ញុំចង់ចែករំលែករឿងរ៉ាវអំពីរបៀបដែលសៀវភៅ Rapture Puzzle

បានកើតឡើងនិងជាសក្ខីភាពរបស់ខ្ញុំបន្តិចបន្តួចជាមួយអ្នក។

ខ្ញុំត្រូវបានចិញ្ចឹមបីបាច់នៅក្នុងផ្ទះគ្រីស្ទសាសនាហើយបានក្លាយជាគ្រីស្ទាននៅអាយុ ១៣ ឆ្នាំ។

ខ្ញុំបានជួបជាមួយព្រះអម្ចាស់ដែលនាំខ្ញុំឱ្យប្រគល់ជីវិតរបស់ខ្ញុំចំពោះទ្រង់ហើយខ្ញុំអាច hear

សំឡេងរបស់ទ្រង់តាំងពីថ្ងៃដែលខ្ញុំទទួលយកទ្រង់ ព្រះអង្គសំរៀងរបស់ខ្ញុំ

ឥឡូវនេះខ្ញុំបានក្លាយជាគ្រីស្ទានអស់រយៈពេលជាង ៣៤ ឆ្នាំហើយខ្ញុំបានបម្រើពេញពេលអស់ជាង ២៥

ឆ្នាំហើយជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយសាសនានៅអាស៊ី។ ខ្ញុំមានស្វាមីអស្ចារ្យនិងកូនអស្ចារ្យ ៥

នាក់ដែលទាំងអស់គ្នាស្រឡាញ់ព្រះយេស៊ូវ។

ទំនាក់ទំនងដែលខ្ញុំមានជាមួយព្រះអម្ចាស់បានដឹកនាំខ្ញុំតាមរយៈការសម្រេចចិត្តជាច្រើនដែលខ្ញុំបានធ្វើ
ពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ។

ការលំសំលេងរបស់ទ្រង់ហើយធ្វើតាមអ្វីដែលទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យធ្វើបាននាំខ្ញុំទៅកន្លែងដែលខ្ញុំនៅថ្ងៃ
នេះ។

ខ្ញុំអាចផ្តល់ឧទាហរណ៍ជាច្រើនអំពីរបៀបដែលព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំដើម្បីធ្វើអ្វីមួយហើយខ្ញុំ
បានគោរពតាមហើយវាបាននាំឱ្យមានរង្វាន់ធំបូកគ្នាបានប្រាប់ខ្ញុំថាអ្វីមួយនឹងកើតឡើងហើយវាបានកើត
ឡើងយ៉ាងពិតប្រាកដដូចដែលគាត់បាននិយាយថាវានឹងបូកករណីដែលគាត់គ្រាន់តែនាំខ្ញុំទៅ
ធ្វើអ្វីមួយឬមិនធ្វើអ្វីមួយហើយវាបានក្លាយជាការសម្រេចចិត្តត្រឹមត្រូវ។

ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកពីឧប្បត្តិហេតុណាមួយដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលមកខ្ញុំហើយវាមិនពិតឬនាំខ្ញុំឱ្យធ្វើ
ការសម្រេចចិត្តដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាចដែលក្រោយមកខ្ញុំមានការសោកស្តាយ។

ទ្រង់តែងតែនាំខ្ញុំទៅរកការពិតទាំងអស់ហើយបាននាំផ្លូវខ្ញុំឱ្យត្រង់ដូចដែលខ្ញុំបានធ្វើតាមសំឡេងរបស់
ទ្រង់។

ព្រះអម្ចាស់និយាយមកខ្ញុំជាមិត្តហើយបានប្រាប់ខ្ញុំក្នុងឱកាសជាច្រើនថាខ្ញុំអាច hear

សំឡេងរបស់ទ្រង់ច្បាស់ជាងអ្នកជឿដទៃទៀត។

ខ្ញុំមិននិយាយនេះដើម្បីអួតអាងឬអួតទេគ្រាន់តែចង់អោយអ្នកដឹងថាខ្ញុំលឺទ្រង់មានបន្ទូលហើយថាទ្រង់
មានបន្ទូលមកខ្ញុំយ៉ាងច្បាស់ហើយខ្ញុំអាចដកស្រង់ពាក្យមួយឃ្លានូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលមកខ្ញុំព្រោះ
នោះជារបៀបដែលទ្រង់មានបន្ទូលយ៉ាងច្បាស់។

ដូច្នេះខ្ញុំចង់ចែករំលែកជាមួយអ្នកនូវអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅខែធ្នូឆ្នាំ ២០០០

ដែលទាំងអស់នោះបាននាំឱ្យខ្ញុំសរសេរនិងបញ្ចប់សៀវភៅ Rapture Puzzle Book 1

សៀវភៅនេះគឺជាស្នាដៃកំពុងដំណើរការហើយខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមសរសេរវាឡើងវិញនៅឆ្នាំ ២០១២

ដូច្នេះវាត្រូវចំណាយពេលជិត ៩ ឆ្នាំដើម្បីបញ្ចប់។

ខ្ញុំនៅតែបន្ថែមផ្នែកតូចៗទៅក្នុងសៀវភៅនៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់បន្តបញ្ជាញអ្វីៗដល់ខ្ញុំ។

ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមសិក្សានិងស្រាវជ្រាវតាំងពីឆ្នាំ ២០០០ មកម្ល៉េះដូច្នេះខ្ញុំបានចំណាយពេលជាង ២០
ឆ្នាំដើម្បីដាក់ចំណាំផ្តាច់ទាំងអស់។

ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយត្រលប់ទៅខែធ្នូឆ្នាំ ២០០០ វិញ។

នេះគឺជាពេលដែលព្រះអម្ចាស់បានចាប់ផ្តើមប្រទានបំណែកល្បែងផ្សំបមកខ្ញុំ។

នៅពេលនោះខ្ញុំមិនដឹងថាគាត់កំពុងផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវបំណែកអ្វីទេហើយវានឹងមិនមានរហូតដល់ប្រហែលខែ
មករាឆ្នាំ ២០១៣ ដែលខ្ញុំនឹងរកឃើញនៅទីបំផុត។ អស់រយៈពេល ១២

ឆ្នាំហើយដែលខ្ញុំមានអារម្មណ៍ច្របូកច្របល់ហើយហាក់ដូចជាព្រះអម្ចាស់បានបញ្ឆោតខ្ញុំយ៉ាងម៉េចក៏
ដោយព្រោះខ្ញុំមិនយល់ថាទ្រង់គ្រាន់តែប្រទានបំណែកផ្សំបមកខ្ញុំដែលនឹងមកជាមួយគ្នាដើម្បីចង្អុលប

ញាញ់អំពីកាលបរិច្ឆេទដាក់លាក់សម្រាប់ការលើកឡើងនិងការយ៉ាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទ
ដល់ផែនដី។ ចាប់ពីខែធ្នូឆ្នាំ ២០០០ រហូតដល់ខែធ្នូឆ្នាំ ២០១២

ខ្ញុំគិតថាព្រះអម្ចាស់កំពុងបង្ហាញខ្ញុំពីពេលវេលានៃការលើកឡើងហើយខ្ញុំមិនបានដឹងថាទ្រង់គ្រាន់តែប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវចំណោទធំមួយដែលនៅទីបំផុតនឹងត្រូវជាមួយគ្នា។

ដូច្នោះនៅខែធ្នូឆ្នាំ ២០០០

ព្រះអម្ចាស់បានយាងមករកខ្ញុំពេលខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋានហើយប្រាប់ខ្ញុំថាទ្រង់បានយាងមករកខ្ញុំនៅពេលដែលទ្រង់យាងមកសាទ្យម៉ែនហើយទ្រង់នឹងប្រទានរឿងមួយដល់ខ្ញុំ។

គាត់ប្រាប់ខ្ញុំអោយគិតអោយបានល្អិតល្អន់មុននឹងខ្ញុំសំរេចចិត្តព្រោះទ្រង់នឹងប្រទានអ្វីដែលខ្ញុំសុំពីទ្រង់។ បន្ទាប់ពីពិចារណាអស់មួយរយៈអំពីអ្វីដែលត្រូវសួរខ្ញុំបានត្រលប់មករកទ្រង់វិញដោយបំណងប្រាថ្នាធំបំផុតទាំង ២ របស់ខ្ញុំ។

ទីមួយគឺនៅពេលដែលខ្ញុំឈរនៅចំពោះមុខទ្រង់នៅថ្ងៃជំនុំជម្រះដែលខ្ញុំនឹងឈរនៅចំពោះមុខទ្រង់ដោយចិត្តបរិសុទ្ធហើយថាទ្រង់នឹងពេញចិត្តចំពោះរបៀបដែលខ្ញុំបានរស់នៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។

បំណងប្រាថ្នាធំបំផុតទីពីររបស់ខ្ញុំគឺថាទ្រង់នឹងប្រើជីវិតខ្ញុំដើម្បីទៅដល់មនុស្សរាប់លាននាក់សម្រាប់ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់។

ខ្ញុំមិនអាចសម្រេចចិត្តថាបំណងប្រាថ្នាមួយណាធំជាងមុនទេរហូតដល់ខ្ញុំគិតពីខគម្ពីរដែលនិយាយថាអ្នកអាចទទួលបានពិភពលោកទាំងមូលប៉ុន្តែបាត់បង់ព្រលឹងខ្លួនឯង។

ខ្ញុំបានចាត់ទុកថាវាអាចជាលទ្ធភាពដែលខ្ញុំអាចយកឈ្នះពិភពលោកសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទហើយនៅក្នុងដំណើរការបាត់បង់ព្រលឹងខ្ញុំ។

ដូច្នោះខ្ញុំបានប្រាប់ព្រះអម្ចាស់ថាប្រសិនបើខ្ញុំអាចជ្រើសរើសរឿងតែមួយនោះវានឹងក្លាយជារឿងដំបូង។ គាត់ប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំបានជ្រើសរើសដោយប្រាជ្ញា។

បន្ទាប់មកគាត់បានសួរខ្ញុំថា“

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវតែចាប់ផ្តើមនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ខ្ញុំអស់កល្បជានិច្ចហើយប្រសិនបើមនុស្សគ្រប់គ្នាគិតពីអ្នកតិចតួចប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំពេញចិត្តនឹងអ្នកតើមិនអីទេចំពោះអ្នក?”

នោះគឺជាសន្ទុះដ៏ពិបាកសម្រាប់ខ្ញុំក្នុងការឆ្លើយព្រោះខ្ញុំចង់អោយគេចាត់ទុកថាអស្ចារ្យនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់ហើយមិនចង់អោយអ្នកណាមើលងាយខ្ញុំជាពិសេសចំពោះភាពអស់កល្បជានិច្ច។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានដឹងថាអ្វីដែលពិតជាសំខាន់គឺថាព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យនឹងខ្ញុំហើយវាមិនមានបញ្ហាអ្វីឡើយបើមានអ្នកផ្សេងៗ។ ដូច្នោះទីបំផុតខ្ញុំបានប្រាប់គាត់ថា“ បាទវានឹងមិនអីទេជាមួយខ្ញុំ” ។

មិនយូរប៉ុន្មានបន្ទាប់ពីរឿងនេះកើតឡើងខ្ញុំមានក្តីសុបិន្តអំពីយាយខ្ញុំដែលបានស្លាប់ប្រហែល ៩ ឆ្នាំមុន។

ខ្ញុំមានភាពស្និទ្ធស្នាលជាមួយនាងហើយនាងមានឥទ្ធិពលយ៉ាងខ្លាំងទៅលើជីវិតរបស់ខ្ញុំនិងការសម្រេចចិត្តដើរតាមព្រះអម្ចាស់។

ក្តីសុបិន្តក្លាយជាការពិតហើយវាហាក់ដូចជាខ្ញុំបានចំណាយពេលពេញមួយយប់ដើម្បីនិយាយជាមួយនាងនិងជាមួយនាង។

នៅពេលខ្ញុំភ្ញាក់ឡើងបេះដូងខ្ញុំមានអារម្មណ៍រីករាយដូចជាខ្ញុំពិតជាបាននៅជាមួយនាង។ រឿងមួយដែលយើងធ្លាប់ធ្វើជាមួយគ្នាជារឿយៗគឺជាកំលែងផ្លូវជាមួយគ្នា។

នាងចូលចិត្តធ្វើកំលែងផ្លូវ។ ខ្ញុំមិនចូលចិត្តកំលែងផ្លូវបើទោះទៅពេលនោះប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែចូលចិត្តចំណាយពេលជាមួយនាងដូច្នោះនិងចូលរួមជាមួយនាងក្នុងកំលែងផ្លូវធំៗ ដែលនឹងចំណាយពេលច្រើនសប្តាហ៍ដើម្បីបញ្ចប់។

ស្នេហារបស់ខ្ញុំចំពោះកំលែងផ្លូវបានចាប់ផ្តើមក្នុងរយៈពេលជាច្រើនម៉ោងដែលយើងបានធ្វើការជាមួយគ្នា។

ខ្ញុំដឹងតិចតួចទៅនៅពេលនោះព្រះអម្ចាស់ជិតប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវកំលែងផ្លូវដ៏អស្ចារ្យបំផុតគ្រប់ពេលដើម្បីប្រមូលផ្តុំគ្នាហើយទ្រង់ហៀបនឹងប្រទានជុំទី ១ ដល់រូបផ្តុំនោះ។

មិនយូរប៉ុន្មានបន្ទាប់ពីសូមិននោះព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំនិងបាននិយាយថានៅខែមករា¹ គឺជាសាសន៍ដទៃបុណ្យនៃត្រៃ។

ខ្ញុំមិនសូវបានចូលទៅក្នុងការព្យាករណ៍ព្រះគម្ពីរទេប៉ុន្តែខ្ញុំបានលឺអំពីបុណ្យត្រៃហើយដឹងថាគ្រីស្ទសាសនាខ្លះបានបង្រៀនថាការលើកឡើងនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃបុណ្យត្រៃដូច្នោះខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើព្រះអម្ចាស់ប្រាប់ខ្ញុំថាការលើកឡើងនេះនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃទី ១ ខែមករាទេ²ដែលនៅសល់តែប៉ុន្មានថ្ងៃទៀតប៉ុណ្ណោះ ខ្ញុំរំភើបខ្លាំងណាស់។ គ្មានអ្វីកើតឡើងទេហើយខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើគាត់ចង់មានន័យអ្វី។

⁴នៅថ្ងៃទី ១ ខែមករានៅម៉ោងប្រមាណ ១ ព្រឹកព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំហើយនិយាយពាក្យទាំងនេះ៖ «អ្នកនឹងត្រូវបានជាលោកយ៉ូហានបាទីស្ទហើយនឹងសរសេរអ្វីមួយដែលនឹងជួយសង្គ្រោះមនុស្សរាប់លាននាក់មកពីការបោកប្រាស់ខាងមុខនេះ។

គ្រាន់តែជាសំឡេងរបស់ខ្ញុំគឺដូចត្រែនិងជាថ្ងៃចុងក្រោយនៃការបង្កើតដែលខ្ញុំបាននិយាយនោះគឺ ៦^៥ថ្ងៃ 6 ដូច្នោះផងដែរនៅចុងបញ្ចប់នៃថ្ងៃទី 7 និងចាប់ផ្តើមនៃការលើកទី 7 ត្រៃចុងក្រោយនេះនឹងសំឡេង។ 6

រង់ចាំឡើងសម្រាប់ខ្ញុំក្នុងការមករកអ្នកនៅចុងបញ្ចប់នៃថ្ងៃទីនេះ»។ ខ្ញុំចាំថាខ្ញុំភ្ញាក់ប្តីខ្ញុំហើយប្រាប់គាត់ពីអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់បានមានបន្ទូលមកខ្ញុំ។

បន្ទាប់មកខ្ញុំបានចុះទៅជាន់ខាងក្រោមហើយហៅបងស្រីខ្ញុំដែលរស់នៅអាមេរិកហើយប្រាប់ពួកគេពីអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់បានមានបន្ទូល។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍តក់ស្លុត។

ខ្ញុំចង់ចាំអារម្មណ៍ដូចជាម៉ារីនៅពេលដែលទេវតាបានលើចមករកនាងហើយប្រាប់នាងថានាងនឹងផ្តល់កំណើតដល់ព្រះយេស៊ូវជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។

ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាហេតុអ្វីបានជាព្រះអម្ចាស់ជ្រើសរើសខ្ញុំ?

ខ្ញុំមិនមែនជាមនុស្សពិសេសទេគ្រាន់តែជាមនុស្សធម្មតាម្នាក់។

ព្រះអម្ចាស់មិនគ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវបំណងប្រាថ្នាដំបូងនៃដួងចិត្តខ្ញុំប៉ុណ្ណោះទេប៉ុន្តែជាបំណងទីពីរផងដែរ។ គាត់នឹងប្រើខ្ញុំដើម្បីជួយសង្គ្រោះមនុស្សរាប់លាននាក់។

ខ្ញុំបានសរសេរសំបុត្រមួយហើយផ្ញើទៅក្រសួងទំនាយនិងមនុស្សជាច្រើនដែលខ្ញុំដឹងប្រាប់ពួកគេថាការលើកឡើងនេះនឹងកើតឡើងនៅចុងខែ ៦ ឬដើមខែ ៧

ខ្ញុំបានសន្មតថានោះគឺជាអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់កំពុងប្រាប់ខ្ញុំ

ហើយដោយគ្រាន់តែសរសេរសំបុត្រនោះមនុស្សរាប់លាននាក់នឹងស្គាល់ព្រះអម្ចាស់។

ខ្ញុំមិនដឹងទេនៅពេលនោះថាគាត់គ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវបំណែកល្បែងផ្សេងហើយចាប់ផ្តើមខ្ញុំក្នុងដំណើរ ២១ ឆ្នាំ។ ⁶ខ្ញុំបានរង់ចាំឡើងនៅថ្ងៃទី

មករាហើយគ្រាន់តែត្រូវបានគេមានការសន្ទនាអស្ចារ្យជាមួយនឹងព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំអាចចាំបានប្រាប់ទ្រង់មុនពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រៃថាខ្ញុំចាប់ផ្តើមដំបូងដេកហើយសួរថាតើពេលណាទ្រង់នឹងយាងមក? គាត់ប្រាប់ខ្ញុំថាគ្រាន់តែរង់ចាំបន្តិចទៀត។

ពីរបីនាទីបន្ទាប់ពីពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រៃខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើលបង្អួចដែលកំពុងអង្គុយនៅលើសាឡុងរបស់ខ្ញុំនៅពេលនោះរាងកាយទាំងមូលរបស់ខ្ញុំចាប់ផ្តើមញ័រយ៉ាងខ្លាំង។

នេះមានរយៈពេលប្រហែលមួយនាទីឬយូរជាងនេះ។ វាបានចាប់ផ្តើមភ្លាមៗហើយបានបញ្ចប់ភ្លាមៗ។ គំនិតដំបូងរបស់ខ្ញុំគឺប្រហែលជាអ្នកស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទទើបតែបានរស់ឡើងវិញហើយឥឡូវនេះយើងជិតត្រូវប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញហើយ។

ខ្ញុំបានសួរព្រះអម្ចាស់ថាតើការញ័រនោះជាអ្វីហើយទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំថាគ្រាន់តែរង់ចាំប៉ុណ្ណោះ។

មួយនាទីក្រោយមករាងកាយខ្ញុំចាប់ផ្តើមញ័រម្តងទៀត។

ក្នុងកំឡុងពេលញ័រលើកទីពីរនេះមាត់ខ្ញុំចាប់ផ្តើមអាក់រអុលដូចជាអារម្មណ៍ដែលអ្នកទទួលនៅពេលដែលអ្នកដំបូងដេកប៉ុន្តែអារម្មណ៍នៅក្នុងមាត់ខ្ញុំហើយជាពិសេសនៅជុំវិញបួរមាត់ខ្ញុំ។

ខ្ញុំបានសួរព្រះអម្ចាស់ថាហេតុអ្វីបានជាបួរមាត់ខ្ញុំហៀររស់បោះហើយគាត់និយាយថាវាតំណាងនៅពេលដែលអេសាយបានឃើញព្រះអម្ចាស់ហើយធួនបានប៉ះបួរមាត់របស់គាត់ហើយអំពើបាបរបស់គាត់ត្រូវបានធួន ការរញ្ជួយបានឈប់ភ្លាមៗ។ ខ្ញុំហួសចិត្តហើយឆ្ងល់ថាវាមានន័យយ៉ាងម៉េច។

ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើការលើកឡើងនេះទើបតែកើតឡើងទេហើយខ្ញុំត្រូវបានគេទុកចោល។

ខ្ញុំមានសំណួរជាច្រើន។

ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាព្រះជាម្ចាស់រុំព្រះហស្តដ៏ស្រឡាញ់របស់ទ្រង់នៅជុំវិញខ្ញុំហើយមានអារម្មណ៍ដូចជា ទ្រង់កំពុងឱបខ្ញុំ។

គាត់បានធានាដល់ខ្ញុំពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ចំពោះខ្ញុំហើយប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំត្រូវសិក្សាពីពិធីបុណ្យជូ ហូហើយខ្ញុំអាចចូលគែងបាន។

ខ្ញុំសន្មតថាគាត់នឹងពន្យល់គ្រប់យ៉ាងដល់ខ្ញុំនៅព្រឹកបន្ទាប់ដូច្នោះខ្ញុំបានចូលគែងហើយងងុយដេក។

នៅថ្ងៃបន្ទាប់បានមកដល់ហើយទៅដោយគ្មានការពន្យល់។

ហើយជារៀងរាល់ថ្ងៃបានកើតឡើងអស់រយៈពេលជិត ១២ ឆ្នាំដោយគ្មានការពន្យល់។

ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់បានមានបន្ទូលហើយខ្ញុំបានសិក្សាអំពីពិធីបំប្លែងហើយខ្ញុំព្យាយាមរកអ្វីគ្រប់ យ៉ាងប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចធ្វើបានទេ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ឯកោនិងច្របូកច្របល់ក្នុងកំឡុងពេល ១២

ឆ្នាំទាំងនោះហើយព្រះអម្ចាស់គ្រាន់តែប្រាប់ខ្ញុំឱ្យរង់ចាំហើយថ្ងៃណាមួយសំណួរទាំងអស់របស់ខ្ញុំនឹងត្រូវ បានឆ្លើយហើយខ្ញុំនឹងយល់គ្រប់យ៉ាង។ រឿងតែមួយគត់ដែលបានកើតឡើងក្នុងកំឡុងពេល ១២

ឆ្នាំនោះគឺថាសាសនាចក្រនៃការប្រសូតត្រូវបានវាយឆ្លក់នៅនិទាយរដូវឆ្នាំ ២០០២ ១២៩០

ថ្ងៃមុនថ្ងៃនៃជំងឺឆ្លងក្នុងឆ្នាំ ២០០៥ ។

ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញខ្ញុំថានេះគឺជាបន្ទាយប្រាសាទដែលត្រូវបានបំផ្លាញដោយអារុធ

ខ្ញុំបានដឹងថាថ្ងៃណាមួយការស្អប់ខ្ពើមដែលបណ្តាលឱ្យវិនាសនឹងកើតឡើងនៅទីនោះ។ 7

ក្រៅពីនេះទៀតខ្ញុំបានដឹងថានៅថ្ងៃទីនោះគឺសំខាន់និងបានរកឃើញផងដែរថាយើងកំពុងរស់នៅនៅចុង ឆ្នាំចាប់តាំងពីការបង្កើត 6000 នេះបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីចាប់ផ្តើមសហស្សវត្សរ៍ថ្មី។

ខ្ញុំនៅតែមិនដឹងជារឿងទាំងអស់នេះជាបំណែកនៅក្នុងល្បែងផ្សំប។

ព្រះអម្ចាស់បានចាប់ផ្តើមនិយាយជាមួយខ្ញុំម្តងទៀតអំពីរឿងទាំងនេះនៅខែសីហាឆ្នាំ ២០១២ ដែលជាពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមនាវាដែលយុធូបរបស់ខ្ញុំ។ 7

លោកបានចង្អុលបង្ហាញឱ្យខ្ញុំយ៉ាងច្បាស់ដល់ថ្ងៃទីបារាំង។

ជាថ្មីម្តងទៀតខ្ញុំសន្មតថាគាត់កំពុងប្រាប់ខ្ញុំថាការលើកឡើងនេះនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃនោះ។

នៅពេលដែលវាមិនកើតឡើងខ្ញុំខឹងហើយសួរព្រះអម្ចាស់ថាហេតុអ្វីបានជាទ្រង់បញ្ឆោតខ្ញុំ។

ខ្ញុំឈឺចាប់ណាស់។ ខ្ញុំបានរង់ចាំជិត ១២

ឆ្នាំហើយនៅទីបំផុតនៅពេលដែលគាត់នាំខ្ញុំទៅណាត់ជួបគ្នាអ្វីកើតឡើងម្តងទៀតទេ។

បន្ទាប់ពីខឹងនិងឈឺចាប់ពីរថ្ងៃខ្ញុំបានត្រលប់មករកព្រះអម្ចាស់វិញហើយប្រាប់ទ្រង់ថាខ្ញុំមានការសោក ស្តាយចំពោះអាកប្បកិរិយាដ៏អាក្រក់របស់ខ្ញុំហើយបានសុំការអភ័យទោសពីទ្រង់។

គាត់បានសួរថាតើខ្ញុំបានត្រៀមខ្លួនបន្តហើយឬនៅ? ខ្ញុំបានភ្ញាក់ផ្អើលជាខ្លាំង។

ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំបានបញ្ចប់ហើយវាគ្រាន់តែជាការសាកល្បងខ្លះដើម្បីមើលថាតើខ្ញុំនឹងស្តាប់បង្គាប់និងធ្វើតាម ទ្រង់ទោះបីវាហាក់ដូចជាខ្ញុំកំពុងបញ្ឆោតខ្ញុំក៏ដោយ។

ដូច្នោះខ្ញុំបានប្រាប់ទ្រង់ថាបាទខ្ញុំត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីបន្ត -

នៅតែមិនដឹងថាអ្វីៗទាំងអស់នេះគឺជាបំណែកផ្សំបដែលទ្រង់បានប្រទានដល់ខ្ញុំដែលនៅទីបំផុតអ្វីៗទាំង អស់នឹងមានន័យច្រើនឆ្នាំក្រោយ កាលបរិច្ឆេទក្រោយនេះលោកបានចង្អុលបង្ហាញឱ្យខ្ញុំទៅគឺ 7^៩។

ថ្ងៃនៃHanukkah ខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកអាចទាយរួចហើយ - គ្មានអ្វីកើតឡើងនៅថ្ងៃនោះទេ។

ប៉ុន្តែមកដល់ពេលនេះខ្ញុំកំពុងចាប់ផ្តើមយល់ថាវាកំពុងដឹកនាំនៅកន្លែងណាមួយ។

នៅថ្ងៃទី ១៤ ខែកុម្ភៈឆ្នាំ ២០១៣

ខ្ញុំបានទៅមជ្ឈមណ្ឌលក្រសួងរបស់ខ្ញុំហើយមាននរណាម្នាក់ចូលមកក្នុងការិយាល័យខ្ញុំហើយផ្តល់អំណោយដល់ខ្ញុំ។

ពួកគេនិយាយថាមាននរណាម្នាក់ទើបតែមកកែវហើយសួរថាអំណោយនោះត្រូវផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ។

កូនស្រីរបស់ខ្ញុំម្នាក់នៅការិយាល័យជាមួយខ្ញុំហើយសួរថាតើខ្ញុំគិតថាវាជាអ្វី? ខ្ញុំគ្រាន់តែលាន់មាត់ថា " វាជាល្បែងផ្សំប" ។

ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំដឹងយ៉ាងម៉េចទេប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ថាវាជាល្បែងផ្អែមទោះបីខ្ញុំមិនដែលត្រូវបាន
គេផ្តល់រូបផ្តិតមុនមកជាអំណោយក៏ដោយ។ ខ្ញុំបានបើកវាហើយប្រាកដណាស់វាគឺជាល្បែងផ្អែម។
ខ្ញុំបានគិតហើយនោះជារឿងចម្លែក។ គ្មានឈ្មោះ។ មិនដឹងថាវាមកពីអ្នកណាទេ។
ខ្ញុំបានទៅផ្ទះហើយដាក់វាជាមួយគ្នាតែប៉ុន្មានម៉ោងប៉ុណ្ណោះ។
វាជាល្បែងផ្អែមបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់បានធ្វើដោយគ្មានបំណែកជ្រុងឬបំណែកតែមហើយបំណែក
ទាំងអស់មានរាងនិងទំហំខុសៗគ្នា។ បំណែកខ្លះធំហើយខ្លះទៀតតូច។
វាគឺជាល្បែងផ្អែមដ៏ស្រស់ស្អាតហើយនៅពេលដែលខ្ញុំក្រឡេកមើលវាខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាមានវត្តមានរបស់
ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំចង់ចាំដឹងរូបសម្បត្តិរបស់ខ្ញុំនិងក្តីសុបិន្តដែលខ្ញុំមាន។
ខ្ញុំបានដឹងថាវាជាថ្ងៃបុណ្យនៃក្តីស្រឡាញ់។
ហើយនោះហើយជាពេលដែលខ្ញុំដឹងថានេះគឺជាល្បែងផ្អែមហើយព្រះអម្ចាស់គ្រាន់តែប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវមូ
យដុំ ៗ ហើយនៅថ្ងៃណាមួយវានឹងមកជាមួយគ្នាហើយមានន័យល្អ។

វាគឺនៅក្នុងខែតែមួយនៃខែកុម្ភៈឆ្នាំ ២០១៣
នៅពេលដែលលោកអូប៉ាម៉ាបានប្រកាសពីផែនការរបស់លោកថានឹងទៅទីក្រុងយេរូសាឡឹម។
មានការពិភាក្សាជាច្រើននៅលើគេហទំព័រទំនាយខ្លះអំពីគាត់ប្រហែលជាឈរនៅប្រាសាទភ្នំហើយថា
ជាការស្អប់ខ្ពើមនៃការបំផ្លិចបំផ្លាញ។ ខ្ញុំចាប់ផ្តើមដើម្បីអានថាមនុស្សមួយចំនួនបានគិតថាឆ្នាំ 2009
គឺជាការចាប់ផ្តើមនៃដានិយ័ល
70ហើយបន្ទាប់មកបានផ្តល់ពានរង្វាន់នេះគ្រាន់តែមួយចំនួន សប្តាហ៍ទីនិងឃើញថាលោកអូប៉ាម៉ាត្រូវបានជ្រើសរើសជាជ័យលាភីរ
ង្វាន់ល្អបែបសន្តិភាពនៅថ្ងៃទី 7 ថ្ងៃទីបារាំងនៅឆ្នាំ 2009 ប៉ុន្មានម៉ោងមុនពេលចាប់ផ្តើម Kislev 24.

ខ្ញុំបានឃើញថាហាកាយ ២
បានចង្អុលបង្ហាញអំពីកាលបរិច្ឆេទពិតប្រាកដទាំងនោះដោយយោងទៅព្រះអម្ចាស់ដែលធ្វើឱ្យផ្ទៃមេឃ
និងផែនដីរង្គោះរង្គើហើយនាំយកសេចក្តីប្រាថ្នារបស់ប្រជាជាតិទាំងអស់មករកខ្លួនឯង។
ខ្ញុំបានរាប់ចំនួន ១២៦០
ថ្ងៃចាប់ពីពេលដែលលោកអូប៉ាម៉ាត្រូវបានជ្រើសរើសជាជ័យលាភីពានរង្វាន់ល្អបែបសន្តិភាពហើយម
កដល់ថ្ងៃទី ២២ ខែមីនាឆ្នាំ ២០១៣។
ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ថាប្រសិនបើលោកអូប៉ាម៉ាទៅបេឡេហ៊ីមហើយឈរនៅចំណោតក្នុង
សាសនាចក្រដើមកំណើតនោះ
កាលបរិច្ឆេទនោះគឺជាការស្អប់ខ្ពើមនៃការបំផ្លិចបំផ្លាញហើយនោះមានន័យថាការបំផ្លិចបំផ្លាញគឺត្រឹម
ត្រូវបន្ទាប់ពីនោះដែលគួរតែរួមបញ្ចូលព្រឹត្តិការណ៍នៃការលើកឡើង
ប៉ុន្តែនៅពេលនោះលោកអូប៉ាម៉ាបាននិយាយតែអំពីការទៅទីក្រុងយេរូសាឡឹមហើយគ្មានអ្វីអំពីការទៅ
បេឡេហ៊ីមទេ។
នៅពេលដែលទីបំផុតគាត់បានប្រកាសពីផែនការរបស់គាត់ដើម្បីទៅសាសនាចក្រដើមកំណើតខ្ញុំស្ទើរ
តែមិនជឿ។ ទីបំផុតវាបានកើតឡើង។

អ្នកខ្លះប្រហែលជាឆ្ងល់ថានៅលើពិភពលោកដែលលោកអូប៉ាម៉ាឈរនៅលើរូងភ្នំគឺជាការស្អប់ខ្ពើមចំ
ពោះព្រះអម្ចាស់និងរបៀបដែលវាបញ្ឈប់ការលះបង់ប្រចាំថ្ងៃ។
ជារៀងរាល់ថ្ងៃមានមនុស្សរាប់រយនិងរាប់ពាន់នាក់មកពីទូទាំងពិភពលោកមកជួបជុំគ្នានៅព្រះវិហារកំ
ណើតដើម្បីថ្វាយយញ្ញូឬជាសរសើរតម្កើងនិងថ្វាយដង្ហាយអរព្រះគុណដល់ព្រះអម្ចាស់ដែលបានយាង
មកផែនដីដើម្បីសងបំណុលរបស់ពួកគេ ពួកគេជាជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។
នេះគឺជាយញ្ញូឬជាដែលគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះអម្ចាស់។
នៅថ្ងៃដែលលោកអូប៉ាម៉ានិងក្រុមរបស់គាត់បានទៅទីនោះគ្មាននរណាម្នាក់ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលទេ
។
ការបូជានៃការសរសើរនិងការថ្វាយដង្ហាយអរព្រះគុណបានឈប់នៅថ្ងៃនោះហើយខ្ញុំអាចធានាអ្នកថា
គាត់មិនបានទៅទីនោះដើម្បីថ្វាយការសរសើរឬដឹងគុណចំពោះព្រះយេស៊ូវដែលបានយាងមកផែនដី
ទេ។

ខណៈពេលដែលយើងមិនដឹងថាមានអ្វីកើតឡើងនៅពេលដែលគាត់ឈរនៅមាត់ច្រកនោះអ្វីដែលខ្ញុំដឹង ច្បាស់គឺថាបេះដូងគាត់មិនរាប់ទាបហើយគាត់មិនបានផ្តល់ការអរគុណដល់ព្រះយេស៊ូវឬទទួលស្គាល់គាត់ជាព្រះអម្ចាស់ឡើយ។

ខ្ញុំប្រាកដថាថ្ងៃណាមួយយើងទាំងអស់គ្នានឹងដឹងយ៉ាងច្បាស់នូវអ្វីដែលលោកអូប៉ាបាននិយាយមិនថាវាជាសំលេង or

តែនៅក្នុងគំនិតឯកជនរបស់គាត់នោះទេគឺជាការស្តាប់ខ្លឹមចំពោះព្រះអម្ចាស់នៅថ្ងៃនោះ។ អ្វីក៏ដោយវាគឺជាការស្តាប់ខ្លឹមចំពោះព្រះអម្ចាស់ដែលវាបានចាប់ផ្តើមរាប់ថយក្រោយ ៤០ ថ្ងៃចំពោះការបំផ្លិចបំផ្លាញអាមេរិកនិងពិភពលោកទាំងមូល។

7

បន្ទាប់ពីការស្តាប់ខ្លឹមនេះបានកើតឡើងជាព្រះអម្ចាស់បន្ទាប់មកបានចង្អុលឱ្យខ្ញុំទៅនៅថ្ងៃទីនៃនំប៉័ង ៣ តមេនិងបានបង្ហាញខ្ញុំថាប្រតិទិនជីវិតនេះគឺបិទដោយក្នុងមួយខែនៅក្នុងឆ្នាំ 2013

ខ្ញុំបានរាប់ថ្ងៃហើយឃើញថាវាគឺជា 40 ថ្ងៃចាប់ពីពេលដែលស្តាប់ខ្លឹមនេះ និងប្រព្រឹត្តទៅរហូតដល់ពេលដែលការបំផ្លិចបំផ្លាញនឹងកើតឡើង-គាត់បានផ្តល់រយៈពេលអនុគ្រោះ ៤០ ថ្ងៃដល់អាមេរិកដូចគាត់បានធ្វើចំពោះនីតិវិធីដែរ។ ខ្ញុំបានរាប់ 1290

ថ្ងៃចាប់ពីថ្ងៃស្តាប់ខ្លឹមហើយវាបានឈានដល់បុណ្យនៃត្រៃនៅឆ្នាំ 2016 ខ្ញុំបានរាប់ 1260 ថ្ងៃចាប់ពី 7 ថ្ងៃពិតប្រាកដថាវាបានឈានដល់លើកទី១នៃដង្ហាយធួនក្នុងឆ្នាំ 2016 ខ្ញុំបានរាប់ 1335 ថ្ងៃចាប់ពីថ្ងៃដែលនឹង

វាបានឈានដល់ការចាប់ផ្តើមនេះក្នុងឆ្នាំ 2016 Hanukkah ជានិយម 12

ប្រាប់យើងថាអ្នកដែលបានឈានទៅដល់ចុងបញ្ចប់នៃការ 1335 ថ្ងៃនឹងបានទទួលពរនិងហាកាយ 2 ប្រាប់យើងឡើងរហូតដល់ 24 9^ម ដែលថ្ងៃនៃខែទី Hanukkah អេវ៉ាផលបានឡើយ

ត្រូវបានគេរកឃើញនៅលើដើមល្វាប៉ុន្តែថាចាប់ពីថ្ងៃនេះតទៅយើងនឹងទទួលបានពរជ័យ ថ្ងៃដែលប្រទានពរគឺជាថ្ងៃដំបូងនៃឋានភក្តានៅចុងបញ្ចប់នៃការរាប់ចំនួន ១៣៣៥

ថ្ងៃហើយនេះនឹងក្លាយជាការលើកឡើងលើកទី ២

បន្ទាប់មកដោយការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទមកកាន់ដែនដីមួយសប្តាហ៍ក្រោយ។

ទាំងនេះគឺជាព្រឹត្តិការណ៍វេទនាទីពីរនិងទីបីដែលបានរៀបរាប់នៅក្នុងវិវរណៈ។ លេខទាំងអស់ត្រូវគ្នា។ ខ្ញុំរំភើបណាស់។ ប៉ុន្តែថ្ងៃទី ២ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០១៣

បានមកដល់ហើយទៅដោយគ្មានព្រឹត្តិការណ៍អរសប្បាយឬការបំផ្លិចបំផ្លាញ។

ជាថ្មីម្តងទៀតខ្ញុំមានការភ័ន្តច្រឡំណាស់។ ប៉ុន្តែបំណែកនៃល្បែងផ្គុំប្រើនពកសមនឹងខ្ញុំដែលខ្ញុំគ្រាន់តែបោះចោលល្បែងផ្គុំប្រើហើយនិយាយថា វាមិនត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំត្រូវបាត់អ្វីមួយប៉ុន្តែតើវាជាអ្វីទៅ?

ប្រហែល ៥ ខែក្រោយមកក្នុងខែតុលាឆ្នាំ ២០១៣

ខ្ញុំបានសម្តែងការខកចិត្តជាថ្មីម្តងទៀតចំពោះព្រះអម្ចាស់ហើយសូរទ្រង់ថាហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនយាង មកនៅពេលដែលព្រះគម្ពីរបានចង្អុលបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់ដល់ថ្ងៃទី ២ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០១៣ ។ ។

ល្បែងផ្គុំប្រើនេះសមហេតុផលប្រសិនបើអាមេរិកប្រែចិត្តប៉ុន្តែពួកគេមិនប្រែចិត្តដូច្នោះហេតុអ្វីបានជាអ្នក ពន្យារពេលការវិនិច្ឆ័យរបស់អ្នក?” ព្រះអម្ចាស់បានឆ្លើយថា “តើអ្នកប្រាកដថាគ្មានការប្រែចិត្តទេឬ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទខ្ញុំច្បាស់ណាស់ថាខ្ញុំនឹងបានដឹងអំពីរឿងនេះប្រសិនបើអាមេរិកបានប្រែចិត្ត” ។ គាត់និយាយថា “អ្នកកំពុងបាត់អ្វីដែលសំខាន់។ រកវា។” នោះផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវក្តីសង្ឃឹម -

ប្រហែលជាខ្ញុំបានខកខានអ្វីមួយ។

ដូច្នោះខ្ញុំបានវាយចូលទៅក្នុងហ្វូហ្វូអ្វីមួយដូចជាអាមេរិចប្រែចិត្តនៅខែឧសភាឆ្នាំ ២០១៣

ហើយបានរកឃើញគេហទំព័រមួយដែលនិយាយអំពីរយៈពេល ៣ ថ្ងៃនៃការអធិស្ឋាននិងការតមអាហារដែលបានចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី ៣០

ខែមេសាហើយមានរយៈពេលរហូតដល់ថ្ងៃទី ២ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០១៣ នៅថ្ងៃទី ២៤ ខែមេសាឆ្នាំ ២០១៣ ។

ថ្ងៃតមអាហារត្រូវបានមេដឹកនាំក្រុមជំនុំនៅជុំវិញពិភពលោកហៅហើយយ៉ាងហោចណាស់មានប្រទេ

សច្ចន្ត ២៨ បានចូលរួមក្នុងការតមអាហារនេះ។

ខ្ញុំបានឃើញពីរបៀបដែលអ្នកជឿមកពីទូទាំងពិភពលោកបានស្រែករកព្រះអម្ចាស់ក្នុងរយៈពេល ៣ ថ្ងៃនោះដោយសុំឱ្យទ្រង់មេត្តាអាមេរិច 30

មេសាជាទិវាជាតិការប្រែចិត្តក្នុងប្រទេសអាមេរិកនិងទី 2 ខែឧសភានេះជាថ្ងៃទីមួយនៃការអធិស្ឋាននៅជាតិអាមេរិក។

ការស្រែកយំទូទាំងពិភពលោកបានទៅរកព្រះអម្ចាស់អស់រយៈពេល ៣

ថ្ងៃដោយសុំឱ្យព្រះអាណិតមេត្តាអាមេរិចនៅចុងបញ្ចប់នៃរយៈពេលសាកល្បង ៤០ ថ្ងៃ។ ខ្ញុំបានឃើញ ខ្ញុំបានសើច។ ខ្ញុំបានរកឃើញបំណែកដែលបាត់។ បន្ទាប់មកព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា៖

«ចូរនឹកចាំអេសធើរ»។

ខ្ញុំបានគិតពីរបៀបដែលនាងជាកូនក្រមុំព្រហ្មចារីដែលត្រូវបានជ្រើសរើសដែលតំណាងឱ្យកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទនិងរបៀបដែលនាងសុំឱ្យប្រជាជនរបស់នាងតមអាហាររយៈពេល ៣

ថ្ងៃពីព្រោះពួកគេជិតត្រូវគេសម្លាប់ហើយ។

នៅថ្ងៃទីបីនៃការតមអាហារនាងបានប្រថុយជីវិតរបស់នាងហើយបានចូលទៅគាល់ព្រះមហាក្សត្រដើម្បីព្យាយាមជួយសង្គ្រោះប្រជាជនរបស់នាងពីការបំផ្លិចបំផ្លាញហើយនៅទីបំផុតសំណើរបស់នាងត្រូវបានផ្តល់ហើយប្រជាជនរបស់នាងត្រូវបានរួចជីវិត។

ខ្ញុំបានឃើញការបង្ហាញអំពីរឿងរបស់យ៉ូណាសនិងអំពីអេសធើរហើយខ្ញុំដឹងថាព្រះអម្ចាស់កំពុងពន្យារពេលជំនុំជម្រះរបស់ទ្រង់។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានឃើញនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៥ និងវិវរណៈ ១០

ថាការពន្យារពេលនេះមាននៅក្នុងបទគម្ពីរ។

ដូច្នេះខ្ញុំកំណត់ថាគេពេលណាដែលការពន្យារពេលនេះនឹងបញ្ចប់។

នៅចំណុចខ្លះក្នុងកំឡុងពេលនេះព្រះអម្ចាស់បានប្រទានដល់ខ្ញុំនូវបំណែកនៃការពន្យារពេល ៤ ឆ្នាំដែលមាននៅក្នុងរឿងប្រៀបប្រដូចអំពីដើមល្វា។

ខ្ញុំមិនដឹងសូម្បីតែប៉ុន្មានឆ្នាំក្រោយមកថាព្រះយេស៊ូវពិតជាចង្អុលទៅប្រស្នាអំពីដើមល្វានៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤ ដែលជាជំពូកទាំងអស់អំពីការលើកឡើងនិងការយាងមកជាលើកទីពីរ។

ខ្ញុំបន្តដាក់បំណែកនេះនៅកន្លែងខុសហើយបន្តចង្អុលទៅឆ្នាំ ២០១៦ ជាព្រឹត្តិការណ៍ទី ២ ។

ខ្ញុំមានមនុស្សខ្លះសរសេរសូរថាគេទិណជាសញ្ញារបស់ម៉ាថាយ ២៤ ក្នុងឆ្នាំ ២០១៦ -

ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានឱ្យយើងនូវសញ្ញាដើម្បីមើលថានឹងកើតឡើងក្នុងកំឡុងពេលការយាងមកជាលើកទីពីរដែលព្រះអាទិត្យនឹងងងឹតហើយព្រះច័ន្ទនឹងមិនផ្តល់ពន្លឺទេ ហើយផ្កាយនឹងធ្លាក់ពីលើមេឃ។

ខ្ញុំមិនអាចរកឃើញសញ្ញាសម្គាល់នោះនៅកន្លែងណាដែលនៅជិតហាណូកកាឆ្នាំ ២០១៦

ហើយខ្ញុំច្រឡំ។ បំណែកទាំងអស់បានចង្អុលទៅឆ្នាំ ២០១៦ ជាចុងបញ្ចប់នៃ៧០ របស់ដានីយ៉ែល^៩

សប្តាហ៍និងការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទ។

ព្រះអម្ចាស់គ្រាន់តែពន្យារពេលការជំនុំជម្រះរបស់ទ្រង់ដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៥ និងវិវរណៈ ១០

និងកាត់បន្ថយរយៈពេលនៃទុក្ខលំបាកដូចដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤។

ដូច្នេះហេតុអ្វីបានជាសញ្ញានោះមិនត្រូវបានរកឃើញក្នុងអំឡុងពេលហានុមាននៅឆ្នាំ ២០១៦?

វាជាបំណែកតែមួយគត់ដែលខ្ញុំមិនអាចយល់បាន។

នៅពេលហាណូកកាឆ្នាំ ២០១៦ មកដល់ហើយទៅខ្ញុំគិតថាវាចប់ហើយ។

ជាក់ស្តែងយើងមិនស្ថិតនៅក្នុង៧០ របស់ដានីយ៉ែល^៩

សប្តាហ៍នៅឡើយទេហើយព្រឹត្តិការណ៍ទាំងអស់នេះដែលបានកើតឡើងរវាងឆ្នាំ ២០០៩ និង ២០១៣ ត្រូវតែគ្រាន់តែជាការបង្ហាញពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើងនាពេលអនាគត។

ប៉ុន្តែដូចម្តេចខ្ញុំដឹងថាមិនត្រឹមត្រូវហើយខ្ញុំដឹងថាព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញខ្ញុំពីរឿងទាំងនេះហើយថាខ្ញុំនៅតែត្រូវបាត់អ្វីមួយ។ វាគឺជាខែមករាឆ្នាំ ២០១៧

នៅពេលដែលខ្ញុំបានដាក់ដុំប្រស្នាប្រស្នានៃដើមឧទុម្ពរនៅកន្លែងត្រឹមត្រូវ។

វាមិនដែលកើតឡើងចំពោះខ្ញុំទេថាព្រះអម្ចាស់ពិតជានឹងបញ្ឈប់៧០ របស់ដានីយ៉ែល^៩

សប្តាហ៍នៅពាក់កណ្តាលចំណុចហើយផ្តល់ការពន្យារពេល ៤

ឆ្នាំដើម្បីមើលថាតើអាមេរិកនឹងទទួលបានផ្ទៃប្រអប់។

ឆ្នាំទីបួននោះគឺជាឆ្នាំបោះឆ្នោតហើយព្រះអម្ចាស់ចង់ផ្តល់ឱកាសដល់អាមេរិកម្តងទៀតក្នុងការជ្រើសរើសមេដឹកនាំម្នាក់ដែលនឹងព្យាយាមធ្វើឱ្យប្រទេសជាតិវិលត្រឡប់មករកសីលធម៌និងស្តង់ដារព្រះគម្ពីរវិញ។ ព្រះអម្ចាស់បានបញ្ឈប់ 70 ដានីយែលសប្តាហ៍ទីខាងស្តាំនៅលើ 7 ថ្ងៃបុណ្យនៃប៉ុន្តែមេទីនៅក្នុងឆ្នាំ 2013

ស្តីពីទិវាជាតិនៃការអធិស្ឋាននៅក្នុងប្រទេសអាមេរិកនៅថ្ងៃទីបីនៃការ 3

ថ្ងៃដែលមានល្បឿនលឿននៃការកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្តនៅជុំវិញពិភពលោកដែលជាកន្លែងដែលពួកគេបានស្រែកឡើងសម្រាប់ 7

គាត់ទៅសូមអាណិតមេត្តាអាមេរិកហើយបន្ទាប់មកគាត់បានចាប់ផ្តើមឡើងវិញវាបាននៅថ្ងៃទីនៃនំប៉័ងឥតមេនៅក្នុងឆ្នាំ 2017 ក្នុងអំឡុងពេលឆ្នាំមេត្តាករុណា។

ខ្ញុំពិតជាភ័យខ្លាចនៅពេលដែលទីបំផុតខ្ញុំបានដាក់បំណែកផ្សំបនេះដែលវាជាកម្មសិទ្ធិ។

ប៉ុន្តែតើខ្ញុំអាចប្រាកដយ៉ាងដូចម្តេច? ខ្ញុំដឹងថាមានតែមួយដុំប៉ុណ្ណោះដែលបានបាត់នៅឆ្នាំ ២០១៦ - សញ្ញានៃព្រះអាទិត្យកំពុងងងឹតព្រះច័ន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺនិងផ្កាយធ្លាក់ពីលើមេឃ។

ខ្ញុំមើលហើយដឹងច្បាស់ថាមានសូរ្យគ្រាសសរុបនៅថ្ងៃទីពីរនៃហានុកកានៅឆ្នាំ ២០២០

ខ្ញុំដឹងថាការយាងមកជាលើកទីពីរនិងកើតឡើងក្នុងកំឡុងពេលហានុមាននៅចុងបញ្ចប់នៃការរាប់ចំនួន ១៣៣៥ ថ្ងៃហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលភ្លាមៗបន្ទាប់ពីគ្រាវេទនាបានបញ្ចប់ សញ្ញាទាំង ៣

នេះនឹងកើតឡើង។ ដូច្នោះខ្ញុំមានសញ្ញាមួយក្នុងចំណោមសញ្ញាទាំង ៣ នៅកាលបរិច្ឆេទត្រឹមត្រូវ។

ប៉ុន្តែមិនមានសូរ្យគ្រាសតាមចំនួនគតិទេដូច្នោះខ្ញុំធ្លាក់ទឹកចិត្ត។

ខ្ញុំបានចូលគេងនៅយប់នោះហើយព្រះអម្ចាស់បានសុំឱ្យខ្ញុំគិតអំពីអ្វីដែលអាចបណ្តាលឱ្យព្រះច័ន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺរបស់វាក្រៅពីសូរ្យគ្រាស។

វាចំណាយពេលខ្ញុំមួយរយៈប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាមួយខែម្តងព្រះច័ន្ទមិនមានពន្លឺទេ។

រឿងដំបូងដែលខ្ញុំធ្វើនៅព្រឹកបន្ទាប់ពេលខ្ញុំភ្ញាក់គឺត្រូវរែកនៅលើហ្វូហ្គោលដើម្បីដឹងថាថ្ងៃទី ១៤ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២០ ជាថ្ងៃដែលព្រះច័ន្ទមិនបញ្ចេញពន្លឺហើយទាយមើលថាជាអ្វី? វាគឺជា! ខ្ញុំកាន់តែរំភើបថែមទៀត!

13 ខ្ញុំមានគំនិតអ្វីដែលផ្កាយធ្លាក់ចុះពីលើមេឃមានន័យដូច្នោះខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាក្រាន់តែសំដៅទៅការលុកលុយជនបរទេសថ្មីទាំងអស់របស់យើងត្រឡប់ទៅផែនដីជាមួយព្រះគ្រីស្តនិងយាងមកនៅថ្ងៃខែឆ្នោះទេ។ បន្ទាប់មកមាននរណាម្នាក់បានសរសេរមកខ្ញុំហើយប្រាប់ខ្ញុំថាកំពូល

ភ្នំមេអំបៅនៅថ្ងៃទី ១៣ និង ១៤ ខែធ្នូជារៀងរាល់ឆ្នាំហើយខ្ញុំបានពិនិត្យហើយប្រាកដថាវាជាការពិត។

យើងមានទិសគាល់ដែលព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់យើងថានឹងកើតឡើងនៅពេលការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្តមកកាន់ផែនដី - ព្រះអាទិត្យនឹងងងឹតហើយព្រះច័ន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺហើយផ្កាយធ្លាក់ពីលើមេឃ។

ដូច្នោះខ្ញុំអាចមើលឃើញថា ៧០ របស់ដានីយែល^៥ សប្តាហ៍បានបញ្ចប់នៅឆ្នាំ ២០២០ ។

នៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤

ដំពូកដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលមកយើងអំពីព្រឹត្តិការណ៍ចុងក្រោយទ្រង់រុករយើងឱ្យរៀនប្រស្នាអំពីដើមល្វា។ តើឧទាហរណ៍អំពីដើមល្វាគឺជាអ្វី?

វាជារឿងសាមញ្ញមួយដែលព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់អំពីដើមឧទុម្ពរដែលត្រូវបានគេផ្តល់ពេល ៣

ឆ្នាំដើម្បីបង្កើតផល។ ម្ចាស់បានមកបន្ទាប់ពីស្វែងរកផ្លែឈើ ៣

ឆ្នាំប៉ុន្តែរកមិនឃើញហើយចង់ឱ្យអ្នកថែសួនកាត់វាចោល។

ប៉ុន្តែអ្នកថែសួនសុំពេលមួយឆ្នាំចុងក្រោយដើម្បីមានទំនោរទៅរកដើមឈើនោះមុននឹងកាប់វាចោលហើយម្ចាស់ផ្ទះយល់ព្រម។ ដូច្នោះដើមឈើត្រូវបានផ្តល់ពេលសរុប ៤ ឆ្នាំដើម្បីបង្កើតផល។

មែកធាងនៅក្នុងរឿងប្រៀបប្រដូចនេះគឺជាដើមឈើដូចគ្នាដែលយើងឃើញនៅក្នុងដានីយែល ៤

ដែលជាក្តីសុបិន្តមួយដែលបានប្រាប់ទៅនេប៊ូណាណេសហ្សាអំពីដើមឈើដែលនឹងត្រូវកាប់។

ដើមឈើនេះធំណាស់ហើយស្រស់ស្អាតនិងផ្តល់អាហារដល់ពិភពលោក។ ដើមឈើនេះគឺជាអាមេរិច។

វិមានជាតិទីមួយរបស់យើងត្រូវបានគេហៅថាបម្ភារក្សហើយវាមើលទៅដូចជាដើមឈើធំមួយដែលត្រូវបានគេកាប់រំលំ។

ព្រះអម្ចាស់បានទុកឱ្យយើងនូវសញ្ញាទាំងអស់នេះដូច្នោះយើងនឹងដឹងថារឿងប្រៀបប្រដូចកំពុងនិយាយ

អំពីអាមេរិចអីស្រាអែលថ្មីនៅថ្ងៃចុងក្រោយដែលជាប្រជាជាតិដែលចិញ្ចឹមពិភពលោកមិនត្រឹមតែខាងរាងកាយប៉ុណ្ណោះទេប៉ុន្តែខាងវិញ្ញាណ។

អាមេរិចដែលជាប្រជាជាតិដ៏ធំមួយដែលបានងាកចេញពីព្រះដែលជាមហាក្សត្រិយ៍អ្នកអាងនៃវិវរណៈ ១៨ ដែលនៅថ្ងៃណាមួយគ្រោះកាចរបស់នាងនឹងយកឈ្នះនាង។

នេះនិយាយអំពីថ្ងៃរបស់ព្រះអម្ចាស់ដែលជាថ្ងៃចុងក្រោយនៃ៧០ របស់ដានីយ៉ែល^១

សប្តាហ៍វាគឺជាកំឡុងពេលថ្ងៃដែលមានរយៈពេលមួយឆ្នាំដែលនាងគួរតែត្រូវបានគេកាប់បំផ្លាញហើយមិនត្រូវងើបឡើងវិញឡើយ។

ដូច្នេះបើយើងត្រលប់ទៅរឿងប្រៀបប្រដូចវិញហេតុអ្វីបានជាដើមឈើផ្តល់ពេល ៤ ឆ្នាំដើម្បីបង្កើតផល? ជាការប្រសើរណាស់, ឆ្នាំទីបួននេះនឹងបានមកពី 7^{ថ្ងៃបុណ្យនំប៉័ងឥតមេលើកទី 7 នៅឆ្នាំ 2016} ទៅថ្ងៃទីមួយនៃការនំប៉័ងឥតមេនៅឆ្នាំ 2017

តើមានអ្វីកើតឡើងក្នុងអំឡុងពេលមួយឆ្នាំនៅក្នុងប្រទេសអាមេរិកនេះពិនិទាយរដូវនៃឆ្នាំ 2016 ដល់និទាយរដូវឆ្នាំ 2017? វាជាឆ្នាំបោះឆ្នោតនៅអាមេរិក។ អស់រយៈពេល ៨

ឆ្នាំហើយអាមេរិចបានជ្រើសរើសប្រធានាធិបតីដែលឈរនិងតំណាងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលប្រឆាំងនឹងព្រះគម្ពីរនិងប្រឆាំងគ្រីស្តសាសនា។

តើអាមេរិចនឹងបន្តតាមផ្លូវនេះឬប្រជាជាតិនឹងដាក់បុរសម្នាក់ឱ្យកាន់អំណាចដែលឈរលើគោលការណ៍គ្រីស្តសាសនានិងព្រះគម្ពីរ?

អាមេរិចជ្រើសរើសត្រឹមត្រូវហើយដើមល្វាបានចាប់ផ្តើមបង្កើតផលម្តងទៀត។ ការរាប់ 1260 និង 1335 ថ្ងៃនៃការចាប់ផ្តើមឡើងវិញដានីយ៉ែលនិងការបើកបង្ហាញនៅថ្ងៃទី 7^{និងលើកទីបញ្ចប់កាលពីទិវានៃដង្ហាយធួនក្នុងឆ្នាំ}

នេះជាថ្មីម្តងទៀតថ្ងៃបុណ្យនំប៉័ងឥតមេនៅក្នុងឆ្នាំ2017 2020 នឹងបានចាប់ផ្តើមនៅឆ្នាំ 2020Hanukkah,

ដូច្នេះ ប្រសិនបើនោះជាការពិត, ហេតុអ្វីបានជាធ្វើបាន 7

ព្រឹត្តិការណ៍លើកឡើងដំបូងមិនប្រព្រឹត្តទៅនៅថ្ងៃទីនៃនំប៉័ងឥតមេនៅឆ្នាំ 2017? ស្ត្រីនៃវិវរណៈ ១២ ឬកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្តនឹងត្រូវនាំទៅកន្លែងដែលព្រះរៀបចំសម្រាប់នាងអស់រយៈពេល ១២៦០

ថ្ងៃដែលពស់មិនអាចទៅដល់។

នេះគឺជាកន្លែងដែលយើងចាប់ផ្តើមយកបំណែកនៃល្បែងផ្សំរបបនៃមហើយដាក់វានៅនឹងកន្លែង។

ព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់យើងថាលុះត្រាតែថ្ងៃត្រូវបានខ្ចីគ្មានសាច់ឈាមណាអាចរស់រានមានជីវិតពីអ្វីដែលនឹងមកដល់ឡើយ។ គាត់បានប្រាប់យើងនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៥ និងវិវរណៈ ១០

ថាការមកដល់របស់កូនកំលោះនឹងត្រូវពន្យារពេល។

យើងបានឃើញរួចមកហើយថាមានការពន្យារពេល ៤

ឆ្នាំប៉ុន្តែការពន្យារពេលនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងរយៈពេលខ្លីទេ។

ការពន្យារពេលជាលើកទីពីរបានចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី 7^{ដល់ថ្ងៃបុណ្យនំប៉័ងឥតមេនៅឆ្នាំ 2017}

និងមានការចូលរួមខ្លីនៃថ្ងៃនៃសេចក្តីវេទនាជាខ្លាំងសម្រាប់ខាងឆ្វេងនៅពិក្រោយពួកបរិសុទ្ធ។

ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលប្រាប់យើងថាគឺសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់អ្នកដែលបានជ្រើសរើសដែលថ្ងៃនឹងត្រូវខ្ចី

គឺសម្រាប់ពួកបរិសុទ្ធដែលនៅពិក្រោយទ្រង់ដែលទ្រង់កំពុងធ្វើឱ្យខ្លីនៅថ្ងៃនេះដើម្បីឱ្យអ្នកខ្លះអាចរួចរស់ជីវិតពីថ្ងៃដ៏អាក្រក់ខាងមុខ។

យើងដឹងថាបេះដូងរបស់ទ្រង់គឺសម្រាប់អ្នកដែលបាត់បង់ហើយទ្រង់នឹងចាកចេញពី ៩៩

ដើម្បីស្វែងរកចៀមដែលបាត់នោះ។

គាត់កំពុងរារាំងកងកម្លាំងនៃភាពងងឹតឱ្យបានយូរតាមដែលអាចធ្វើទៅបានដើម្បីឱ្យមនុស្សកាន់តែច្រើនចូលមកក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់គាត់ហើយអ្នកដែលមិនត្រូវបានចាប់យកដោយការលើកឡើងដំបូងនឹងមិនមានការរងទុក្ខវេទនានិងទុក្ខវេទនាជាច្រើនឆ្នាំហើយពួកគេទាំងអស់នឹងត្រូវស្លាប់ដោយសារមិនទទួលយក ម៉ាកនៃសត្វ។

ដូច្នោះត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នទៅនឹងសំណួរ ... 7

ហេតុអ្វីបានជាព្រឹត្តិការណ៍លើកឡើងដំបូងមិនយកកន្លែងនៅថ្ងៃទីនៃនំប៉័ងឥតមេនៅឆ្នាំ 2017?

នៅក្នុងរឿងប្រៀបប្រដូចអំពីដើមណាភារកាប់ដើមឈើគឺអាស្រ័យលើថាតើផ្ទៃឈើត្រូវបានរកឃើញនៅលើដើមឈើឬអត់? 11 ព្រះយេស៊ូយាងមករកបេះដូងខ្មៅមួយដើមនៅថ្ងៃទីនៃខែណែសាន។ 21 ការវិនិច្ឆ័យនេះគឺដើម្បីបានចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទីនៃខែណែសាន។

តើមានអ្វីដែលបានកើតឡើងក្នុងអំឡុងពេល ១០

ថ្ងៃនោះដែលនឹងពន្យារពេលការជំនុំជំរះរបស់ព្រះជាម្ចាស់ម្តងទៀតហើយបានចាប់ផ្តើមកាត់បន្ថយរយៈពេលដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល? នៅថ្ងៃទីបីនៃនំប៉័ងឥតដំបូងបុណ្យនៃផលដំបូងនៅឆ្នាំ ២០១៧ លោកប្រធានាធិបតី Trump

បានចុះហត្ថលេខាលើវិក័យប័ត្រដែលនឹងធ្វើឱ្យបាត់បង់ភាពជាមាតាបិតាដែលបានគ្រោងទុក។

នេះគឺជាលើកទីមួយហើយដែលប្រធានាធិបតីអាមេរិកណាម្នាក់បានធ្វើអ្វីដើម្បីព្យាយាមបញ្ឈប់ការរំលូតកូនចាប់តាំងពីវាត្រូវបានធ្វើឱ្យស្របច្បាប់នៅឆ្នាំ ១៩៧៣ ។

ឬស្តេចបានធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះអម្ចាស់។

វាមានសារៈសំខាន់ខ្លាំងណាស់ចំពោះព្រះអម្ចាស់នូវអ្វីដែលជាការដឹកនាំរបស់ប្រជាជាតិមួយហើយទ្រង់ប្រទានពរឬមិនអន្តរាគមន៍ដោយផ្អែកលើថាតើមេដឹកនាំធ្វើអ្វីដែលអាក្រក់ឬអ្វីដែលត្រូវ។

អ្វីដែលប្រធានាធិបតីដូណាល់ត្រាំនិងមេដឹកនាំអាមេរិកបានធ្វើក្នុងអំឡុងពេលបុណ្យនំប៉័ងឥតមេនិងអំឡុងបុណ្យហាណូកាកក្នុងឆ្នាំ ២០១៧

បានជួយសង្គ្រោះជាតិនិងពិភពលោកទាំងមូលពីការជំនុំជំរះរបស់ព្រះនិងជួយកាត់បន្ថយថ្ងៃនៃទុក្ខលំបាក។ 11 ពេលដែលលោកអូបាម៉ាបានឈរនៅកន្លែងបរិសុទ្ធនៅថ្ងៃទីខែណែសាន,

មិនគោរពបូជាព្រះយេស៊ូវទ្រង់ផ្ទាល់មុនពេលប្រឡូកខ្លួនជាអ្នកបង្កើតរបស់ខ្លួនទេធ្វើនេះគឺជាសេចក្តីស្តាប់ខ្ពើមអាក្រក់ព្រះអម្ចាស់។

ព្រះជាម្ចាស់នឹងនាំមកនូវការវិនិច្ឆ័យយ៉ាងធំធេងចំពោះអាមេរិកដោយសារតែទង្វើនេះនិងទង្វើផ្សេងទៀតជាច្រើនដែលនាំទៅដល់រដ្ឋបាលអូបាម៉ា។

ប៉ុន្តែការអធិស្ឋានរបស់ប្រជាជនព្រះនៅជុំវិញពិភពលោកបានរារាំងការជំនុំជំរះរបស់ទ្រង់នៅគ្រានោះហើយទង្វើនៃការដឹកនាំរបស់អាមេរិកបានរារាំងការជំនុំជំរះរបស់ទ្រង់ម្តងទៀតនៅឆ្នាំ ២០១៧។

ពិការពន្យារពេលដំបូងរហូតដល់ការពន្យារពេលចុងក្រោយ

រឿងទាំងមូលត្រូវបានលាតត្រដាងនៅក្នុងព្រះបន្ទូលទ្រង់ហើយឥឡូវនេះមិនត្រូវបានបិទបាំងដូចដានីយ៉ែល ១២: ៤ បានប្រាប់យើងថាវានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយឡើយ។

ប្រសិនបើអ្នកអានសៀវភៅ Rapture Puzzle ឬមើលសៀវភៅ The Rapture Puzzle

នៅលើវីដេអូឬសូម្បីតែសេចក្តីសង្ខេបនៃសៀវភៅខ្ញុំនឹងនិយាយលំអិតអំពីការពន្យារពេលបន្ទាប់ដែលបានកើតឡើងក្នុងកំឡុងពេល Hanukkah នៃឆ្នាំ ២០១៧ ។ រដ្ឋធានីរបស់អ៊ីស្រាអែល។

នោះគឺជាការពន្យារពេលទីបីហើយថ្ងៃនៃគ្រាទុក្ខវេទនាដ៏ធំបានបន្តខ្លី។

ការពន្យារពេលនេះបានបញ្ចប់ក្នុងកំឡុងពេលហានូកាសឆ្នាំ ២០១៩

នៅពេលដែលថ្ងៃនៃព្រះអម្ចាស់បានចាប់ផ្តើមការចាប់ផ្តើមនៃថ្ងៃចុងក្រោយនៃ៧០ របស់ដានីយ៉ែល^៩ សប្តាហ៍។ ការពន្យារពេលជាលើកទីបួនចាប់ផ្តើមក្នុងអំឡុងពេល Hanukkah នៃឆ្នាំ 2019

7នៅថ្ងៃទីមួយនៃដានីយ៉ែល 70សប្តាហ៍ទីគីពី Hanukkah ឆ្នាំ 2019 ដើម្បី Hanukkah ឆ្នាំ 2020

អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបានចង្អុលបង្ហាញនៅឆ្នាំនេះថាជាការចាប់ផ្តើមនៃការជំនុំជំរះរបស់ព្រះនៅលើផែនដីនេះដែលជាថ្ងៃចុងក្រោយនៃដានីយ៉ែល 70សប្តាហ៍ទី ។

នៅពេលគ្មានអ្វីកើតឡើងព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យរកមើលសញ្ញានៃព្រះអាទិត្យកំពុងងងឹតព្រះចន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺនិងផ្កាយធ្លាក់ពីលើមេឃនៅខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១ ក្នុងអំឡុងពេលហានូកាស។

ប្រាកដណាស់វានៅទីនោះ។ យើងមានសូរ្យគ្រាសសរុបនៅថ្ងៃទី ៤ ខែធ្នូព្រះច័ន្ទថ្មី

(នៅពេលដែលវាមិនមានពន្លឺ) ផងដែរនៅថ្ងៃទី ៤ ខែធ្នូនិងថ្ងៃដំបូងនៃការធ្លាក់អាថ៌កំបាំង Geminid នៅថ្ងៃទី ៤ ខែធ្នូដែលពិតជាសំខាន់ជាងថ្ងៃដែលវាឡើងដល់កំពូលចាប់តាំងពី ថ្ងៃមុន (ថ្ងៃទី ៣ ខែធ្នូ)

ផ្កាយមិនធ្លាក់ចុះទេ។ ខែធ្នូ 4, 2021, នេះគឺជាថ្ងៃទី 6 Hanukkah ។

7 នឹងក្លាយជាលើកទី៣យ៉ាងមកនៃការលើកទី៣ព្រះគ្រីស្ទដល់ដីដូចដែលត្រូវបានគំរោងដោយមកុដនៃព្រះហឫទ័យព្រះមហាក្សត្រិយានីអេសធើនៅថ្ងៃនោះផងដែរ។

ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញរួចទៅហើយខ្ញុំថាថ្ងៃនៃ Hanukkah

ដូច្នេះនេះល្អប្រសើរជាងមុននៅក្នុងការផ្សំរបស់មនោវិទ្យាជាមួយនឹងព្រះអម្ចាស់បានប្រមូលផ្តុំបោះឆ្នោតរបស់លោកពីជើងមេឃនៅលើ 6 ទីដើម្បីត្រឡប់ទៅផែនដីនៅថ្ងៃ ថ្ងៃនៃ Hanukkah 7 ទី។ ថ្ងៃនៃ Hanukkah

ប៉ុន្តែតើព្រះអម្ចាស់អាចបន្ថែមថ្ងៃមួយទៀតនៅក្នុង ៧០ របស់ដានីយ៉ែលទី

សប្តាហ៍ហើយហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ធ្វើដូចនេះ?

បន្ទាប់មកគាត់បានរំលឹកខ្ញុំអំពីរបៀបនៃការ

8 ថ្ងៃទីត្រូវបានបន្ថែមទៅប្រារព្ធពិធីបុណ្យបារាំងនិងរបៀបដែលបុណ្យនេះផ្តល់ឥរិយាបថនិងបារាំងឆ្លុះបញ្ចាំងគ្នា, លើកលែងតែថានៅក្នុងបារាំង

7 ថ្ងៃទីសប្តាហ៍ត្រូវបានជំរុញឱ្យត្រឡប់ទៅ 8 ថ្ងៃទី។

លោកបានរំលឹកខ្ញុំថាគាត់បានឈប់សំរាកនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរនៃការបង្កើតបានជំនួយពីរបៀបដែលគាត់នឹងសម្រាកនៅថ្ងៃទី 7 នៅថ្ងៃទី។ ហើយខ្ញុំចាប់ផ្តើមយល់ថាព្រះមិនអាចជំនុំជម្រះក្តីរបស់ទ្រង់នៅឆ្នាំ ២០២០

បានទេពីព្រោះប្រធានាធិបតី Trump

នៅតែកាន់តំណែងនិងកំពុងដើរតួជាអ្នករារាំងការជំនុំជម្រះរបស់ព្រះនៅលើផែនដី។

គាត់ត្រូវដកចេញមុនពេលការជំនុំជម្រះរបស់ព្រះអាចចាប់ផ្តើមនៅឆ្នាំ ២០២១។

នេះជាមូលហេតុដែលព្រះគម្ពីររៀបរាប់អំពី “ត្រៃចុងក្រោយ” ។

វាគឺជាតម្រូវការមួយទៀតដែលព្រះអម្ចាស់ទុកឱ្យយើងថាបន្ទាប់ពីលោក Trump

ចាកចេញពីតំណែងការជំនុំជម្រះរបស់ព្រះអាចចាប់ផ្តើម។

ដូច្នេះនៅទីនេះយើងមាននៅក្នុងឆ្នាំ 2021, 8 របស់ដានីយ៉ែលទី។ 70 ថ្ងៃនៃសប្តាហ៍ទីថ្ងៃនៃព្រះអម្ចាស់។

ទ្រង់បានបន្តពន្យារពេលការជំនុំជម្រះរបស់ទ្រង់និងធ្វើឱ្យថ្ងៃខ្លីសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់អ្នកដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស

សម្រាប់អ្នកដែលឆ្ងល់ពីរបៀបដែលទ្រង់អាចពន្យារពេលនៅពេលមានពេលវេលាណាត់ជួបខ្ញុំនឹងនិយាយតែត្រង់នេះ -

មានពេលវេលាដែលបានកំណត់ហើយវាត្រូវបានកំណត់ហើយត្រូវបានកំណត់អស់កល្បជានិច្ច។

ព្រះមិនផ្លាស់ប្តូរផែនការទេ។

ការពន្យារពេលគឺគ្រាន់តែជាអ្វីដែលទ្រង់បានដាក់ចូលទៅក្នុងល្បែងផ្សំបច្ចុងក្រោយរបស់ទ្រង់ដើម្បីបង្ហាញពិភពលោកថាទ្រង់មានព្រះទ័យមេត្តាករុណាមេត្តាករុណានិងការអត់ធ្មត់ចំពោះពិភពលោកយ៉ាងដូចម្តេច។

មានពេលជាច្រើននៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់អាចនាំការជំនុំជម្រះរបស់ទ្រង់ដែលនឹងបំពេញតាមព្រះគម្ពីរប៉ុន្តែទ្រង់បានបន្តពន្យារពេលដើម្បីឱ្យមនុស្សកាន់តែច្រើនចូលមកក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់និងធ្វើឱ្យថ្ងៃនៃគ្រាទុក្ខវេទនាដ៏ខ្លីតាមដែលអាចធ្វើទៅបានតាមបទគម្ពីរ។ ។

គាត់គឺជា Father ពួកដែលស្រឡាញ់មិនមែនជា Father ពួកដែលខឹងឡើយ។

ទ្រង់ខឹងនឹងអំពើបាបប៉ុន្តែស្រឡាញ់ចំពោះអ្វីៗទាំងអស់ដែលទ្រង់បានបង្កើតឡើងមិនចង់ឱ្យនរណាម្នាក់ត្រូវវិនាសឡើយប៉ុន្តែទាំងអស់គ្នាមានជីវិតអស់កល្បតាមរយៈព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។

ឥឡូវនេះយើងនៅសល់តែប៉ុន្មានខែប៉ុណ្ណោះមុនពេលការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទមកកាន់ផែនដីនៅថ្ងៃទី ៥ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១ នៅសល់ពេលតិចតួច។ យើងអាចឃើញនៅក្នុងវិវរណៈ ១៤

ថាមានព្រឹត្តិការណ៍ប្រមូលផល ២ ។

ទីមួយទាក់ទងនឹងផ្លែឈើដំបូងដែលត្រូវបានផ្ទាយដល់ព្រះអម្ចាស់ហើយផ្លែទីពីរត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់ជាមួយនឹងការប្រមូលផលផ្លែទីពីរដែលនឹងចង្អុលបង្ហាញឱ្យយើងដឹងអំពីពិធីបុណ្យនៃរោងឧបោសថបុរាណសាស្ត្រ (ពិធីបុណ្យបារាំងទីពីរ) ។ ទាំងនេះគឺជាព្រឹត្តិការណ៍វេទនា ២ ដំបូងនៃវិវរណៈ។

ខ្ញុំជឿថាកាលបរិច្ឆេទដែលទំនងបំផុតសម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍លើកទី ១ គឺថ្ងៃទី ២៤ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១ និងការលើកឡើងលើកទី ២ នៅថ្ងៃទី ២៨/២៩ ខែវិច្ឆិកាឆ្នាំ ២០២១ នៅពេលចាប់ផ្តើមមាន

សូមអានសៀវភៅខ្ញុំដើម្បីយល់ពីមូលហេតុដែលខ្ញុំជឿថាបទគម្ពីរចង្អុលប្រាប់យើងអំពីកាលបរិច្ឆេទទាំងពីរនេះ។

ព្រះគម្ពីរមិនបានបង្រៀនថាគ្រីស្ទបរិសុទ្ធទាំងអស់ត្រូវបានចាប់យកដោយការលើកឡើងដំបូងឡើយ។ អ្នកដែលមានចិត្តបរិសុទ្ធហើយស្រឡាញ់ព្រះគ្រីស្ទដោយអស់ពីចិត្តអស់ពីព្រលឹងគំនិតនិងកម្លាំងហើយស្រឡាញ់អ្នកដទៃដូចខ្លួនឯងគឺជាអ្នកដែលនឹងត្រូវប្រមូលផល។

វានឹងមានពេលវេលានៃការបន្សុតសម្រាប់ពួកបរិសុទ្ធដែលនៅពីក្រោយដែលមិនបានដាក់ព្រះគ្រីស្ទជាអាទិភាពនិងអនុញ្ញាតឱ្យមានបាបនៅក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេដែលព្រែកពួកគេចេញពីព្រះអម្ចាស់។

វាគឺជាកំឡុងពេលនៃគ្រាវេទនាដ៏ធំដែលម៉ាកយីនៃសត្វប្លាក់សាំងការពារដ៏ធំកូរីដនឹងត្រូវបានកំណត់។ ព្រះគម្ពីរច្បាស់ថាអ្នកដែលយកសញ្ញានេះនឹងត្រូវបាត់បង់ជារៀងរហូត។

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានគេបញ្ជាក់ឱ្យប្រើ“ វ៉ាក់សាំង”

នេះសូមប្រើចិត្តហើយខ្ញុំជឿថាព្រះអម្ចាស់អាចអាណិតអាសូរអ្នកប្រសិនបើអ្នកធ្វើវាដោយល្ងង់ខ្លៅហើយបដិសេធមិនចុះឈ្មោះ“ លិខិតឆ្លងដែនវ៉ាក់សាំង” ឬ“ លេខកូដ QR” ឬអ្វីក៏ដោយ

ពួកគេចេញមកដើម្បីអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកទិញប្រលក់ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានចាក់វ៉ាក់សាំង។ ជ្រើសរើសរងទុក្ខរួមជាមួយ“ មិនចាក់វ៉ាក់សាំង”

ហើយបង្ហាញពីបេះដូងអ្នកដែលប្រើចិត្តដោយបដិសេធមិនព្រមទទួលយកគ្រោងការណ៍អាក្រក់របស់ពួកគេ។ វាគឺជាការសាកល្បងចុងក្រោយនៃការគោរពប្រតិបត្តិកិច្ចនិងឆន្ទៈក្នុងការលះបង់ជីវិតរបស់អ្នក។

ភ្លាមៗបន្ទាប់ពីទុក្ខវេទនាដ៏ធំនេះបានបញ្ចប់ព្រះអាទិត្យបានងងឹតហើយព្រះចន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺឡើយហើយផ្កាយក៏ធ្លាក់ពីលើមេឃនៅថ្ងៃទី ៤ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១។

ខ្ញុំជឿថាមនុស្សក្រៅភពមកពីអាប៊ីសនឹងបង្ហាញខ្លួននៅពេលកុំបិណ្ឌដំបូងដើម្បីបញ្ជាក់អ្នកដែលនៅពីក្រោយ។

អាចម៍ផ្កាយឬអាចម៍ផ្កាយនឹងចាប់ផ្តើមបក់បោកមកលើផែនដីបង្កការបំផ្លិចបំផ្លាញនិងរលកយក្សស្ទីណាមិនិងគ្រោះមហន្តរាយផ្សេងៗជាច្រើនដែលព្រះគម្ពីរព្រមានយើងអំពីអ្វីៗទាំងអស់ដែលនឹងកើតឡើងនៅខែតុលាឆ្នាំ ២០២១ ខាងមុខនេះ។

មនុស្សនឹងភ័យខ្លាចក្នុងការចាកចេញពីផ្ទះឬទៅធ្វើការដូចអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់យើងថាពេលវេលានឹងមកដល់នៅពេលដែលគ្មានបុរសណាអាចធ្វើការបាន។

នេះនឹងបណ្តាលឱ្យមានការដួលរលំសេដ្ឋកិច្ចយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរដែលអាក្រក់ជាងអ្វីដែលយើងកំពុងមើលឃើញនាពេលបច្ចុប្បន្នហើយទុក្ខក្សនឹងកើតមានចំពោះមនុស្សរាប់រយលាននាក់នៅទូទាំងពិភពលោកដែលមិនបានត្រៀមខ្លួនទាំងស្រុងចំពោះអ្វីដែលនឹងមកដល់។

ខ្ញុំសង្ឃឹមថានិងអធិស្ឋានថាអ្នកអាចមើលឃើញនៅក្នុងល្បែងផ្លូវបនេះនូវសេចក្តីស្រឡាញ់និងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ព្រះដែលមិនគួរឱ្យជឿដោយកាត់បន្ថយថ្ងៃនៃទុក្ខវេទនាដ៏ធំពី ៤២ ខែមកត្រឹម ៤២ ថ្ងៃ។ នៅក្នុងវិវរណៈ ១២

យើងអានថាអារក្សពោរពេញដោយកំហឹងព្រោះវាដឹងថាពេលវេលារបស់វាខ្លី។ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់បានប្រទានឱ្យគាត់ ៣

ឆ្នាំកន្លះដើម្បីបំផ្លាញភពផែនដីនេះគ្មានមនុស្សណាម្នាក់នៅតែមានជីវិតរស់ដើម្បីធ្វើជាសាក្សីនៃការវិលត្រឡប់របស់ព្រះអម្ចាស់មកផែនដីវិញនៅខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១។

ជាជាងពួកបរិសុទ្ធដែលនៅខាងឆ្វេងដែលត្រូវឆ្លងកាត់ ៣.៥ ឆ្នាំនៃទុក្ខវេទនាដ៏ធំ ពួកគេនឹងត្រូវស្លាប់ទៅតែ ៣៥ ថ្ងៃប៉ុណ្ណោះ។ វានឹងមានរយៈពេល 40

ថ្ងៃដែលព្រះជាម្ចាស់វិនិច្ឆ័យទោសជាថ្មីម្តងទៀតថានឹងចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី 17 ថ្ងៃនៃការ^{ទី២៩} Chesvan និងចុងក្នុងអំឡុងពេល Hanukkah 3 ធ្នូ, 2021. បន្ទាប់ពីទុក្ខវេទនានេះភ្លាម,

ព្រះអាទិត្យត្រូវបានបាត់រស្មីព្រះច័ន្ទមិនឱ្យពន្លឺរបស់វានិងផ្កាយជ្រុះពី មេឃនៅថ្ងៃទី ៤ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១

ដូច្នោះតើយើងដឹងយ៉ាងដូចម្តេចថានេះគ្រឹមត្រូវហើយថានៅសល់តែ ៣ កន្លះឆ្នាំទៀតនៃគ្រាវេទនាធំដែលនឹងមកដល់? រកមើលសញ្ញានៅលើមេឃ។ ព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់យើងថាព្រះអាទិត្យនឹងងងឹតព្រះច័ន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺហើយផ្កាយនឹងធ្លាក់ពីលើមេឃ នៅពេលទ្រង់យាងត្រឡប់មកវិញជាមួយប្រជាជនរបស់ទ្រង់ដើម្បីចាប់ផ្តើមសហស្សវត្សរ៍ថ្មី។ យើងអាចឃើញព្រះច័ន្ទឈាមនៅថ្ងៃបុណ្យជុំវិញឆ្នាំ ២០១៣ ដល់ឆ្នាំ ២០១៥ និងសូរ្យគ្រាសនៅដើមឆ្នាំព្រះគម្ពីរនិងបុណ្យត្រៃនៅឆ្នាំ ២០១៥ បានចង្អុលបង្ហាញយើងពីការចាប់ផ្តើមនៃថ្ងៃព្រះអម្ចាស់នៅចុងឆ្នាំ ២០១៥ ដល់ទីបញ្ចប់ ប៉ុន្តែយើងមិនមានសញ្ញានៃការយាងមកជាលើកទីពីរដែលមាននៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤ នៅពេលនោះបង្ហាញថាព្រះអម្ចាស់តែងតែដឹងនិងមានគម្រោងថាទ្រង់នឹងបញ្ឈប់៧០ របស់ដានីយ៉ែល^១ សប្តាហ៍ពាក់កណ្តាលហើយចាប់ផ្តើមវាឡើងវិញនៅ ៤ ឆ្នាំក្រោយ។ ទ្រង់លាក់អ្វីៗទាំងអស់នេះនៅក្នុងព្រះបន្ទូលទ្រង់ដូចជាល្បែងផ្តុំរូបដ៏ធំមួយរង់ចាំពេលវេលាដែលយើង អាចដាក់វាទាំងអស់គ្នានៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍ធំចុងក្រោយដើម្បីផ្តួរបរមហាស្វាយរបស់ទ្រង់នោះទ្រង់បានបន្ថែមការ 8 ថ្ងៃទៅដានីយ៉ែល 70^១ សប្តាហ៍ទី១និងដាក់សញ្ញាដូចគ្នានេះជាថ្មីម្តងទៀតក្នុងអំឡុងពេល Hanukkah ដែលយើងបានឃើញនៅឆ្នាំ 2020

ជឿខ្ញុំ, ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានចាកចេញពីក្រោយនិងមានការស្វិតស្វាញ ទុក្ខវេទនាធំធំអ្នកនឹងសង្ឃឹមហើយអធិស្ឋានថាការកំណត់ពេលវេលានេះគ្រឹមត្រូវព្រោះវានឹងអាក្រក់ជា ងអ្វីដែលអ្នកអាចស្រមៃហើយមនុស្សភាគច្រើននឹងមិនអាចរស់បានលើសពី ៤០ ថ្ងៃឡើយ។ សាតាំងកំពុងត្រូវបានប្រគល់អំណាចមកវិញដែលគាត់បានបាត់បង់ហើយគាត់បានត្រៀមខ្លួនរួចជា ស្រេចដើម្បីបំផ្លាញភពផែនដីនេះនិងមនុស្សគ្រប់គ្នានៅលើវា។ កូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្តនឹងត្រូវបានគ្រងរាជ្យជាសហអ្នកគ្រប់គ្រងនៃផែនដីនៅថ្ងៃ 7^{ទី} នៅឆ្នាំ ថ្ងៃនៃHanukkah 2021 266 ដែលជាថ្ងៃទីនៃឆ្នាំគម្ពីរនេះ។ ការមានផ្ទៃពោះរបស់មនុស្សមានរយៈពេល ២៦៦ ថ្ងៃចាប់ពីពេលមានផ្ទៃពោះរហូតដល់កំណើត។ នាងនឹងត្រូវបានបង្ហាញទៅកាន់ពិភពលោកនៅថ្ងៃទី 7^{ទី} ថ្ងៃនៃHanukkah ដូចជានៅក្នុងអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់សាសន៍យូដាដែលជាកូនក្រមុំត្រូវបានបង្ហាញដល់ភ្ញៀវដែលកំពុងរង រង់ចាំនៅលើ 7^{ថ្ងៃ}នៃពិធីអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់នាងលើកទីពេលដែលស្បែកមុខត្រូវបានយកចេញ។ ព្រះគម្ពីរនិយាយថាការបង្កើតទាំងអស់កំពុងរង់ចាំកូនប្រុសរបស់ព្រះត្រូវបានបង្ហាញ។

សម្រាប់អ្នកដែលកំពុងបង្ហាញពេលវេលាខុសពីអ្វីដែលខ្ញុំមានខ្ញុំគ្រាន់តែចង់សួរអ្នកថាតើការកំណត់ពេល វេលារបស់អ្នករួមបញ្ចូលទាំងសញ្ញានៃព្រះអាទិត្យកំពុងងងឹតដែរឬទេព្រះច័ន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺនិងផ្កាយ ធ្លាក់ពីលើមេឃនៅចុងបញ្ចប់ដានីយ៉ែល៧០^១ សប្តាហ៍? ហើយតើវារួមបញ្ចូលទាំងព្រះច័ន្ទឈាមនិងសូរ្យគ្រាសពីឆ្នាំ ២០១៣ ដល់ឆ្នាំ ២០១៥ ដែលចង្អុលទៅថ្ងៃដំបូងនៃព្រះអម្ចាស់ដែលនឹងត្រូវចាប់ផ្តើមនៅចុងឆ្នាំ ២០១៥ ដែរឬទេ? តើអ្នកគិតថាវាចែងនូវទេដែលកាលបរិច្ឆេទទាំង ២ ដែលបានរៀបរាប់នៅក្នុងហ្គាតែ ២ ទាក់ទងនឹងព្រះអម្ចាស់រង្គោះរង្គើមេឃនិងផែនដីហើយនាំមកនូវបំណងប្រាថ្នារបស់ប្រជាជាតិទាំងអស់ ចំពោះខ្លួនគាត់គឺជាកាលបរិច្ឆេទ ២ ដែលលោកអ្នបាម៉ាត្រូវបានជ្រើសរើសហើយបន្ទាប់មកបានទទួលរង្វាន់ណូបែលសន្តិភាពនៅឆ្នាំ ២០០៩? ហើយថា ១២៦០ ថ្ងៃក្រោយមកលោកអ្នបាម៉ាបានឈរនៅក្នុងអ្វីដែលគ្រីស្តរាប់រយលាននាក់នៅជុំវិញពិភពលោកចាត់ទុក ថាជាកន្លែងដ៏ពិសិដ្ឋបំផុតនៅលើផែនដីហើយបានបញ្ឈប់ការប្រជាប្រចាំថ្ងៃនៃការសរសើរនិងការថ្វាយ បង្គំអរព្រះគុណដែលបានកើតឡើងនៅថ្ងៃនោះ? និងថាវាគ្រាន់តែកើតឡើងដើម្បីឱ្យមានការ 11 ថ្ងៃនៃការវេលាសានទីនៅលើប្រតិទិនដ្ឋីហ្វូន្ទ្រថ្ងៃដែលព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅពួកសិស្សទ្រង់អំពីស្តាប់ខ្លួនដែលបំផ្លិចបំផ្លាញនេះ? ហើយខ្ញុំសន្មតថាវាគ្រាន់តែជាការចែងនូវដែលការរាប់ថយក្រោយចំនួន ១៣៣៥ ថ្ងៃពីការចាប់ផ្តើមមាននៅឆ្នាំ ២០១៦ និង ១២៦០ ថ្ងៃចាប់ពីថ្ងៃជូននឹងឆ្នាំ ២០១៦

នាំអ្នកទៅដល់ថ្ងៃទី ២ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០១៣ ដែលបានបញ្ចប់រយៈពេលសាកល្បង ៤០ ថ្ងៃនិង ៣-
ថ្ងៃតមអាហារដើម្បីឱ្យព្រះអាណិតអាមេរិចទាំងពីរបានបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់ដល់យើងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរថា
ជាពេលដែលការជំនុំជម្រះត្រូវបានពន្យារពេលហើយប្រជាជាតិមួយត្រូវបានរួចជីវិត។
តើការកំណត់ពេលវេលារបស់អ្នកក៏រួមបញ្ចូលរយៈពេលខ្លីដែលព្រះយេស៊ូវបានរៀបរាប់នៅក្នុងម៉ាថាយ
២៤ និងការពន្យារពេលកូនកំលោះដែលមាននៅក្នុងម៉ាថាយ ២៥ និងវិវរណៈ ១០ ដែរឬទេ?
ហើយត្រលប់ទៅសំណួរទីមួយនិងសំខាន់បំផុតរបស់ខ្ញុំ -
តើការកំណត់ពេលវេលារបស់អ្នកបង្ហាញពីសញ្ញានៃព្រះអាទិត្យកំពុងឯងដ៏ត្រូវចំនួនមិនផ្តល់ពន្លឺនិងផ្កា
យឆ្លាក់ពីលើមេឃក្នុងកំឡុងពេលការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទមកកាន់ផែនដីនៅលើពិធីបុ
ណ្យដ្ឋីហ្ន៎ទេ? បើមិនដូច្នោះទេការកំណត់ពេលវេលារបស់អ្នកមិនត្រឹមត្រូវទេ។
អ្នកត្រូវតែបញ្ចូលព្រះគម្ពីរទាំងអស់ដើម្បីមើលរូបផ្គុំទាំងមូល។
ព្រះគម្ពីរបកប្រែព្រះគម្ពីរនិងព្រះគម្ពីរមិនអាចបំបែកបានឡើយ។
បំណែកទាំងអស់ត្រូវតែសមនឹងកន្លែងឬពេលវេលារបស់អ្នកមិនត្រឹមត្រូវ។

យប់នេះជិតធ្លាក់មកលើផែនដីនេះហើយអ្នកអាចឃើញព្រះអាទិត្យកំពុងរះហើយ។
មនុស្សជាច្រើនមិនអាចទៅធ្វើការបានទៀតទេហើយពេលវេលានឹងមកដល់នៅពេលដែលគ្មានបុរស
ណាអាចធ្វើការបាន។
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃពិភពលោកហៀបនឹងយកកូនក្រមុំដ៏ស្រស់ស្អាតនិងភ្លឺចែងចាំងរបស់ទ្រង់ដែលជា
ពន្លឺនៃពិភពលោកទៅជាមួយទ្រង់ផ្ទាល់ទៅកន្លែងដែលទ្រង់បានរៀបចំសម្រាប់នាងនៅឆ្ងាយពីសត្វព
សហើយបន្ទាប់មកភាពឯងដ៏តូចឬពេលយប់នឹង ធ្លាក់មកលើផែនដី។
គាត់បានទៅរៀបចំកន្លែងសម្រាប់កូនក្រមុំរបស់គាត់ហើយគាត់នឹងទទួលនាងទៅអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ដើម្បី
ឱ្យនាងនៅជាមួយគាត់។
ប្រសិនបើអ្នកមិនទាន់ត្រៀមខ្លួនក្រោកឈរនៅចំពោះមុខកូនចៀមដោយចិត្តបរិសុទ្ធក្នុងនាមជាកូនក្រមុំ
ដ៏ភ្លឺស្វាងខ្ញុំសូមអង្វរអ្នកថាសូមស្វែងស្វែងរកព្រះអម្ចាស់ខណៈដែលទ្រង់អាចរកឃើញ។
ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់អ្វីដែលនឹងកើតឡើងនៅលើផែនដីនេះ។ ត្រៀមខ្លួនជួបព្រះអម្ចាស់។
រៀបចំសម្រាប់អ្នកដែលអាចត្រូវគេទុកចោល។ ទុកសម្ភារៈរបស់ខ្ញុំឱ្យពួកគេអាន។
រៀបចំអាហារនិងទឹកនិងរបស់ចាំបាច់ព្រោះពេលវេលានឹងមកដល់ឆាប់ៗនៅពេលដែលពួកគេមិនអាច
ទិញលក់ឬធ្វើពាណិជ្ជកម្មដោយគ្មានម៉ាកយ៉ូ។
សូមសួរព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកនៅថ្ងៃនេះប្រសិនបើអ្នកមិនទាន់បានធ្វើដូច្នោះទេ។
ប្រសិនបើអ្នកមានសូមសុំឱ្យទ្រង់បង្ហាញពីអំពើបាបណាមួយនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នកដែលកំពុងរារាំងអ្នក
មិនឱ្យដើរពេញលេញនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់និងអំណរនៃការសង្គ្រោះរបស់ទ្រង់។
នេះមិនចាំបាច់ជាពេលវេលាគួរឱ្យភ័យខ្លាចទេ។
នេះគឺជាពេលវេលាដើម្បីរីករាយប្រសិនបើអ្នកជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ!
មនុស្សត្រៀមខ្លួនហើយព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមកហើយឆាប់ៗនេះយើងនឹងត្រលប់ទៅផ្ទះវិញ។
សហស្សវត្សរ៍ថ្មីមានរយៈពេលតិចជាង ៤
ខែហើយយើងនឹងត្រូវគ្រងរាជ្យក្នុងនាមជាអ្នកគ្រប់គ្រងផែនដីជាមួយស្តេចយេស៊ូវរបស់យើងអស់រយៈ
ពេល ១០០០ ឆ្នាំ។ មនុស្សស្លូតបូតនឹងទទួលផែនដី។

ដូច្នេះប្រហែលជាអ្នកកំពុងឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាព្រះអម្ចាស់អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំសរសេរសៀវភៅនេះនិងរ
បៀបដែលវាត្រូវបានគេសន្មត់ថានឹងជួយសង្គ្រោះមនុស្សរាប់លាននាក់ពីការបោកបញ្ឆោតខាងមុខនេះ
។
មែនហើយខ្ញុំពិតជាមិនដឹងថាការបោកបញ្ឆោតនឹងទៅជាអ្វីពិតប្រាកដនោះទេប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវបានមាន
បន្ទូលថាវាអាចបញ្ឆោតសូម្បីតែអ្នកដែលបានជ្រើសរើសមានន័យថាសូម្បីតែព្រហ្មចារីដែលគ្មានប្រាជ្ញា
ដែលត្រូវបានបន្សល់ទុកនៅព្រឹត្តិការណ៍គ្រាលើកឡើងដំបូងនិងអ្នកដែលមកជឿលើព្រះគ្រីស្ទក្នុងអំឡ
ងពេល គ្រានៃទុក្ខវេទនានៅលើផែនដីនេះ។
ខ្ញុំជឿថាការបោកប្រាស់នឹងពាក់ព័ន្ធនឹងប្រភេទសត្វចម្លែកមួយចំនួនដែលមកលើផែនដីដូចដែលបានពិ

ពណ៌នានៅក្នុងវិវរណៈនិងសៀវភៅយ៉ូអែល។

ខ្ញុំជឿថាព្រះអម្ចាស់បានដាក់តម្រុយទាំងអស់នេះហើយលាក់វានៅទូទាំងព្រះគម្ពីរទាំងមូលចាប់ពីលោកប្បវត្តិរហូតដល់វិវរណៈដូច្នោះអ្នកដែលបង្ហាញភស្តុតាងពីបទគម្ពីរនឹងមានការរៀងឆ្ងល់បន្តិចថាអ្វីដែលបានកើតឡើងនោះគឺជាការលើកឡើង

ព្រឹត្តិការណ៍និងមិនមែនជាការលុកលុយរបស់ជនបរទេសឬអន្តរាគមន៍ពីភពផែនដីរបស់យើងឡើយ។ ព្រះអម្ចាស់ចង់ ឲ្យ

រាស្ត្ររបស់ទ្រង់ដឹងថានេះគឺជាផែនការរបស់ទ្រង់ទាំងអស់តាំងពីដើមដល់ចប់ហើយថាទ្រង់គ្រប់គ្រងមិនមែនសាមីមែនមែនជាសណ្តាប់ធ្នាប់ពិតពលោកថ្មីឬម៉ាស៊ីនឬអ៊ីលលីមីណាទីឬជនបរទេសឬអ្នកណាឡើយ។ គាត់បានសរសេរសៀវភៅ។ ទ្រង់ដឹងពីដើមដល់ចប់ហើយទ្រង់គ្រប់គ្រង។

គាត់ចង់ឱ្យអ្នកដែលនៅពីក្រោយដឹងថាការលើកឡើងនេះបានកើតឡើងយ៉ាងពិតប្រាកដនៅពេលដែលវាត្រូវបានគេសន្មត់ថានឹងដើម្បីឱ្យពួកគេមានសន្តិភាពដោយដឹងថានឹងមានព្រឹត្តិការណ៍លើកទី ២ បន្ទាប់ពី ៣៥ ថ្ងៃហើយការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទមកកាន់ផែនដីនឹងកើតឡើងនៅ ថ្ងៃទី ៥ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១ គ្មានទុក្ខលំបាក ៧ ឆ្នាំទេ។ មិនមានសូម្បីតែទុក្ខលំបាក 3 ½ ឬ 3 ឆ្នាំទេ។

ព្រះអម្ចាស់នៅក្នុងសេចក្តីមេត្តាករុណានិងសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ធំធេងរបស់ទ្រង់បានធ្វើឱ្យថ្ងៃខ្លីមកត្រឹមតែ ៤២ ថ្ងៃប៉ុណ្ណោះគិតអំពីវាពី ៤២ ខែមក ៤២ ថ្ងៃ! ព្រះជាម្ចាស់ដែលមានសេចក្តីមេត្តាករុណា!

ហើយប្រសិនបើទ្រង់មិនមានទេគ្មានសាច់ឈាមណាដែលអាចរួចជីវិតពីអ្វីដែលនឹងមកដល់។

គ្មាននរណាម្នាក់នឹងមានជីវិតបន្ទាប់ពីរយៈពេលវេទនា ៣ ឬ ៣

ឆ្នាំនោះហើយជាអ្វីដែលអាក្រក់នឹងកើតឡើង។

ការពិតនឹងមិនមានមនុស្សច្រើនទេដែលនៅរស់រានមានជីវិតនៅខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១ -

មនុស្សភាគច្រើននឹងត្រូវបានគេចាប់រំលោភឬសម្លាប់ដោយពេលវេលានោះ។

រឿងចុងក្រោយដែលខ្ញុំចង់និយាយអំពីរបៀបត្រៀមខ្លួនសម្រាប់អ្វីដែលនឹងមកដល់។

អ្វីដែលសំខាន់បំផុតដែលអ្នកអាចធ្វើបានគឺធ្វើឱ្យបេះដូងរបស់អ្នកត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះអម្ចាស់។

សុំឱ្យទ្រង់លាតត្រដាងនូវអំពើបាបលាក់កំបាំងណាមួយនៅក្នុងចិត្តបំណងខុសគំនិតខុសអាកប្បកិរិយាខុសអ្វីដែលមិនពេញចិត្តចំពោះទ្រង់។

សុំឱ្យគាត់សម្អាតបេះដូងរបស់អ្នកហើយអភ័យទោសចំពោះអំពើបាបរបស់អ្នកហើយជួយអ្នកឱ្យយកឈ្នះលើអាកប្បកិរិយាបាបរបស់អ្នក។ បន្ទាប់អ្នកត្រូវព្រមានគ្រួសារនិងមិត្តភក្តិរបស់អ្នក។

ពួកគេប្រហែលជាសើចដាក់អ្នកឱ្យនេះប៉ុន្តែក្នុងរយៈពេលពីរបីថ្ងៃពួកគេនឹងសប្បាយចិត្តខ្លាំងដែលអ្នកបានឆ្លៀតពេលដើម្បីព្រមានពួកគេពីអ្វីដែលនឹងមកដល់ហើយពួកគេនឹងភ្ញាក់ផ្អើលនៅពេលដែលរឿងទាំងនេះកើតឡើងយ៉ាងពិតប្រាកដនៅពេលអ្នកព្រមានពួកគេថានឹងកើតឡើង។

ទីបំផុតអ្នកគួរតែបោះពុម្ពសៀវភៅខ្ញុំឱ្យបានច្រើនហើយថតចម្លងវីដេអូខ្ញុំទុកសម្រាប់អ្នកដែលនៅពីក្រោយ។

ខ្ញុំផ្ទាល់ជឿជាក់ថាប្រហែលជាមិនមានអគ្គិសនីនៅតំបន់ភាគច្រើននៃសហរដ្ឋអាមេរិកទេដូច្នោះការថតចម្លងសៀវភៅរបស់ខ្ញុំគឺជាអ្វីដែលល្អបំផុត។

អ្នកអាចទាញយកសៀវភៅនិងវីដេអូរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ដោយឥតគិតថ្លៃ។

ខ្ញុំសូមលើកទឹកចិត្តអ្នកកុំរង់ចាំរហូតដល់នាទីចុងក្រោយដើម្បីធ្វើដូចនេះព្រោះនៅពេលណាមួយសៀវភៅឬវីដេអូរបស់ខ្ញុំអាចត្រូវបានដកចេញហើយដកចេញពីអ៊ីនធឺណិតហើយអ្នកនឹងមិនមានឱកាសដើម្បីថតចម្លងដូច្នោះសូមយ៉ាងហោចណាស់ទាញយកវាឱ្យបាននេះ។

រាល់តំណភ្ជាប់ទាំងអស់នេះមាននៅខាងក្រោមនៅក្នុងប្រអប់ពិពណ៌នា។

ហើយចុងក្រោយអ្នកគួរតែត្រៀមខ្លួនសម្រាប់អ្នកណាម្នាក់នៅក្នុងគ្រួសាររបស់អ្នកឬក្នុងចំណោមមិត្តភក្តិរបស់អ្នកដែលអាចត្រូវបានទុកចោល។

ដោយសារពួកគេនឹងមិនត្រូវបានរៀបចំអ្នកគួរតែធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកអាចធ្វើបានដើម្បីរៀបចំសម្រាប់ពួកគេ។

ព្រះគម្ពីរច្បាស់ណាស់ថាពេលវេលានឹងមកដល់នៅពេលដែលគ្មានមនុស្សណាអាចធ្វើការបានហើយ

ថាប្រសិនបើអ្នកមិនយកសញ្ញាសម្គាល់សត្វនោះទេអ្នកនឹងមិនអាចទិញលក់ឬដោះដូរអ្វីបានឡើយ។
អ្នកត្រូវរក្សាទុកអាហារទឹកនិងវត្ថុចាំបាច់ផ្សេងៗយ៉ាងហោចណាស់ ៣៥

ថ្ងៃប្រសិនបើអ្នកមានសមត្ថភាពធ្វើដូច្នោះ។

ស្រមៃថាអ្នកគ្មានសមត្ថភាពទិញអ្វីដែលអ្នកត្រូវការដើម្បីរស់រានមានជីវិតរយៈពេល ៣៥

ថ្ងៃហើយគិតពីអ្វីដែលអ្នកត្រូវការដើម្បីឆ្លងកាត់វា។ ម៉ាថាយ ២៥

បង្ហាញយើងថាមិនមែនព្រហ្មចារីឬគ្រីស្តបរិស័ទទាំងអស់សុទ្ធតែធ្វើឱ្យមានព្រឹត្តិការណ៍លើកទី ១
ឡើយ។

គ្រីស្តបរិស័ទដែលមិនក្តៅក្រហាយជាច្រើនដែលបានអនុញ្ញាតឱ្យអំពើបាបចូលមកក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេ
និងត្រូវបន្ទូលទុកដូច្នោះសូមកុំគិតថាគ្រាន់តែដោយសារតែអ្នករាល់គ្នានៅក្នុងគ្រួសាររបស់អ្នកទៅព្រះវិ
ហារឬបាននិយាយការអធិស្ឋាននៃការសង្គ្រោះដែលពួកគេនឹងធ្វើឱ្យមានព្រឹត្តិការណ៍រីករាយដំបូង។
មនុស្សជាច្រើននឹងត្រូវទុកចោលដើម្បីបន្តទូទៅ។

សម្រាប់អ្នកដែលនៅជាមួយខ្ញុំអស់រយៈពេល ៩

ឆ្នាំចុងក្រោយចាប់តាំងពីខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមនេះសូមអរគុណចំពោះការអត់ធ្មត់របស់អ្នកចំពោះខ្ញុំព្រោះខ្ញុំបា
នព្យាយាមយកបំណែកផ្តុំដែលព្រះអម្ចាស់ប្រទានមកខ្ញុំម្តងមួយៗហើយសមនឹងវា កន្លែងត្រឹមត្រូវ
នៅពេលខ្ញុំបានដឹងថាកន្លែងណាដែលការពន្យារពេល ៥

ឆ្នាំនៃបំណែកដើមឧទ្ធកម្មរសមនោះរូបផ្តុំកាន់តែច្បាស់ហើយបំណែកទាំងអស់ចាប់ផ្តើមសម។

ខ្ញុំជឿថាឈ្មោះផ្តុំរបស់ប្រទានបញ្ចប់ហើយ។

ព្រះប្រទានពរអ្នកទាំងអស់គ្នាហើយខ្ញុំទន្ទឹងរង់ចាំជួបអ្នកជាច្រើននៅផ្នែកម្ខាងទៀតឆាប់ៗនេះ។